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İSTANBUL’UN BAĞIMSIZ KENT GA ZETESİ

Maltepe’de konu yoksulluk 
ve kadın sorunları

Beyoğlu’nda bir ilk

Maltepe Belediye-
si ve İBB Kadın işbir-
liğiyle 25 Kasım Ka-
dına Yönelik Şidde-
te Karşı Uluslararası 
Mücadele Günü kap-
samında Maltepe’de 
“Kent yoksulluğu ve 
kadın” konulu söyleşi 
düzenlendi. n 6’DA

Şişli Belediyesi, halk sağlığı 
alanında anlamlı bir projeye imza 
atarak, Diyabetli Çocuklar Vakfı 
(DİYAÇEV) iş birliğiyle, “Diyabet-
li Çocuklara Sensör Desteği” prog-
ramını başlattı. n 10’DA

Beyoğlu’nda bir 
ilk olan “Beyoğ-
lu Kadın Danışma 
ve Yaşam Merke-
zi”, 25 Kasım Ka-
dına Yönelik Şid-
dete Karşı Ulusla-
rarası Mücadele 
Günü’nde hizmete 
açıldı. n 4’TE

Endüstriyel otomasyo-
na dair yeniliklerin ve sektörel 
vaka analizlerinin paylaşıldığı, 
12 ana sektörden 450 firmanın 
katılım sağladığı imalat sana-
yine yönelik etkinlik Hangar’da 
gerçekleştirildi. n 6’DA

Avcılar Belediyesi 25 Kasım 
Kadına Yönelik Şiddete Kar-
şı Uluslararası Mücadele Günü 
vesilesiyle “Kadına Yönelik Şid-
dete Karşı Acil Eylem Çalıştayı” 
düzenledi. n 7’DE

Fatih Belediyesi’nin Yedikule & Ayvansa-
ray Bahçe tarafından hayata geçirilen Bitki 
Hastanesi ilçenin farklı kurumlarında bit-
ki severlere sağlık hizmeti sunmaya devam 
ediyor. n 8’DE

Cumhuriyet Halk Partisi Parti Meclisi Üyesi 
Turgay Özcan gazetemize konuştu

Erdoğan artık
KOLAY ADAY

Türkiye’nin önün-
deki yeni dönem için 
çarpıcı açıklamalar-
da bulunan CHP Par-
ti Meclisi Üyesi Tur-
gay Özcan, gazetemi-
ze konuk olarak so-
rularımızı yanıtladı. 
n 2’DE

“BiZ ÖDEDiĞiNiZ 
VERGiLERiN 

EMANETÇiSiYiZ”
Küçükçekmece Belediyesi tarafından 

Kanarya Mahallesi’nde hayata geçirilen 
Taziye Evi ve Halk Market, bugün dü-
zenlenen törenle açıldı. n 12’DE

İstanbul 
Küçükçekmece’de bulu-
nan Iğdırlılar Sosyal Da-
yanışma ve Kültür Der-
neği, AK Parti Iğdır Mil-
letvekili ve Iğdır FK Baş-
kanı Cantürk Alagöz ile 
AK Parti İstanbul Mil-
letvekili Şamil Ayrım’ı 
misafir etti. n 11’DE

CHP Parti
Meclisi Üyesi
Turgay Özcan

Küçükçekmece 
Belediye

Başkanı
Kemal Çebi

Kemal Çebi:

Başakşehir Şahintepe’de 10 bin hane, kentsel dönüşüm adı altında barınma hakkı için mücadele ediyor. Bölge halkı,
yapılan imarplanlarının depreme dayanıklılık yerine rantı hedef aldığını belirterek hukuki yollardan haklarını arıyor.
Şahintepe Barınma Hakkı Meclisi, “Deprem bahanesiyle mülkiyetimize çöküyorlar” diyerek sürece tepki gösteriyor.

Rant mı, Deprem Güvenliği mi?
RANT VE ADALETSİZLİK İDDİALARI 

Türkiye’de eşine az rastlanır bir çap-
ta mağduriyet, İstanbul’un Başakşehir il-
çesindeki Şahintepe mahallesinde yaşanı-
yor. Tam 10 bin hanenin mağdur edildiği-
ni söyleyen Şahintepeliler, kentsel dönü-
şüm adı altında Başakşehir Belediyesi’nin 
imar yetkisini önce Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı’ndan aldığını, sonra da Başak-
kent A.Ş adıyla bilinen belediye iştirakine 
devrettiği, burada yapılan imar planları-
nın tamamen ranta hizmet ettiğini ve ken-
dilerine neredeyse otel odası büyüklüğünde 
ev verilmeye çalışıldığını söylüyorlar. “Açık 
hava hapishanesinden farkı yok” diyorlar.

ŞAHİNTEPE MAHALLESİ SAKİNLERİ
PES ETMİYOR

10 bin haneyi kapsayan ve depreme da-
yanıksız bölge diyerek Çevre ve Şehircilik 
bakanlığınca “Rezerv” alanı ilan edilen Şa-
hintepe mahallesi sakinleri pes etmiyor. 
Bölge halkı, Şahintepe Barınma Hakkı Mec-
lisi adında bir direniş topluluğu oluşturup 

yapılan imar planlarının iptali yolunda hu-
kuki süreçleri yönetiyorlar. Bölgedeki geliş-
meleri en başından beri takip eden bir ya-
yın grubu olarak biz de, yaptığımız röpor-
tajlarda 10 bin ailenin mağduriyet yaşadığı-
nı duyuyoruz. Yaşam Medya Grubu Yönetim 
Kurulu Başkanı Celal Karaali, Şahintepe so-
rununu bizzat takip ediyor.  

“ONLARIN ZİHNİYETİNDEKİ
KENTSEL DÖNÜŞÜME KARŞIYIZ”

Karaali, Şahintepe Barınma Hakkı Mecli-
si Sözcüsü Nagihan Kamçı ve diğer gönüllüler 
ile bir araya geldi. Kamçı  bölgedeki son du-
rum hakkında Karaali’yi bilgilendirdi. Kam-
çı; “ ‘Takım elbiseliler’ olarak tanımladığı ki-
şileri işaret ederek, “Biz onların zihniyetin-
deki kentsel dönüşüme karşıyız. Herkes dep-
remden korunmak ister ve yuvasının sağlık-
lı bir şekilde dönüşmesini ister ancak onların 
niyeti depremden korumak değil, mülkiyeti-
mize çöküp yerine yapacakları lüks konutları 
zenginlere satmak. 10 bin hane burada mağ-
dur, dikkat edin 10 bin kişi değil hane. Bunun 
bir örneği var mıdır?” dedi. n 3’TE

SAYFA 10’DA

Gaziosmanpaşa’ya
yeni semt pazarı

SAYFA 7’DE

“Daha iyi 
yaşanabilir 
bir Silivri için 
çalışıyoruz”

EŞİT BİR AVCILAR
için eylem planı!

Şişli Belediyesi diyabetli 
ÇOCUKLARIN YANINDA

Fatih’in Doğasına Şifa İMAMOĞLU, iBB VE
iŞTiRAKLERiNiN
2025 BÜTÇESiNi AÇIKLADI

TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
Saraçhane’deki tarihi Meclis Salonu’nda 2025 
yılı bütçesi sunumunu gerçekleştirdi. n 5’TE

Çatalca yeşil Çatalca yeşil 
dönüşüme hazırdönüşüme hazır

Çatalca Belediyesi ile İstanbul 
Enerji A.Ş. arasında, Sürdürülebi-
lir Enerji ve İklim Eylem Planı (SE-
CAP) kapsamında önemli bir iş bir-
liği protokolü imzalandı. n 10’DA

İstanbul’un en değerli İstanbul’un en değerli 
mirası için çalıştaymirası için çalıştay

İstanbul Boğazı Belediyeler Birliği, Beşik-
taş ev sahipliğinde “İstanbul Boğazı için Or-
tak Gelecek Çalıştayı” düzenledi. Çalıştayın 
açılışında İstanbul Boğazı Belediyeler Birli-
ği ve Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, 
“İstanbul Boğazı çok değerli, hem Cumhuri-
yet hem de Osmanlı tarihine tanıklık etmiş 
bir miras bizim açımızdan. n 4’TE

Sarıyer’de 2220 personel anlaşmaya vardı

SAYFA 6’DA

Beylikdüzü Bele-
diyesi, 3 Aralık Dün-
ya Engelliler Günü 
kapsamında önem-
li bir etkinliğe imza 
attı. n 4’TE

Beylikdüzü’nde ‘erişilebilir kent 
için hedefe biraz daha yaklaşıldı

Endüstriyel otomasyon Hangar’da şekilleniyor

Iğdırlı Milletvekilleri Iğdırlılar Derneği’nde Buluştu 

“Birlik ve Beraberlik İçin 
Daha Çok Çalışmalıyız”
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Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi’nin se-
çim kampanyalarında yer 
alan, Cumhuriyet Halk Par-
tisi Küçükçekmece İlçe Baş-
kanlığı ve sonrasında da 
yine CHP’de önemli görev-
ler üstlenen ve halihazırda 
CHP PM (Parti Meclisi) üye-
si olan Turgay Özcan, gaze-
temize konuk oldu. Yaşam 
Medya Grubu Yönetim Ku-
rulu Başkanı Celal Karaali 
ile özel bir sohbet gerçekleş-
tiren Özcan, yerelde ve ulu-
sal gündemdeki sorularımı-
zı yanıtladı.

Yerel seçimlerden sonra 
Küçükçekmece’de neler ya-
pıldı, olası bir erken seçime 
CHP örgütü hazır mı gibi so-
rularımızı yanıtlayan Tur-
gay Özcan, CHP’li belediye-
lere yönelik yapılan müda-
haleler hakkında da konuşa-
rak, “İktidarın belediyeleri-
mize yaptığı baskılar toplu-
mun vicdanında sınıfta ka-
lıyor. Erken veya zamanın-
da yapılacak seçimde bu ik-
tidar gidecek ve sonrasında 
kuracağımız adil hukuk dü-
zeni içinde hesap verecek. 
Biz aday olarak da Erdoğan’ı 
görmek isteriz. Çünkü za-
ten defalarca yendik ve biz 
onu Cumhurbaşkanlığı seçi-
minde son kez yenip gönder-
mek istiyoruz, Erdoğan bi-
zim için kolay adaydır artık” 
ifadelerini kullandı.
“BU İKTİDARIN ‘KREŞ’ 
KELİMESİNE ALERJİSİ VAR”

Yerel seçimlerdeki ba-
şarının ardından neler ya-
pıldı ve kreşlerin kapatıl-
ma kararı hakkında ne dü-
şünüyorsunuz?

“Küçükçekmece’de 
2019’da belediye seçimleri-
ni kazandığımızdan bu yana 
çok önemli işler yapıldı.

Küçükçekmece 
Belediyesi’nin 2019’da kreş 
sayısı sıfırdı. Şimdi 15-16 
tane oldu. Çalışmaları süren 
ve altyapısı hazırlanan pro-
jelerle birlikte dönemin so-
nunda Küçükçekmece’nin 
21 mahallesinde 21 kreş 
tamamlanmış olacak. 
Büyükşehir’in de kreşle-
ri var. AK Parti’nin beledi-
ye meclis üyeleri de bura-
da yaşayan insanlar. Onla-

rın da vicdanı var. Ancak bir 
kreş açacağımız zaman veya 
bir yere kreş yazacağımız-
da, “Biz prensip olarak kreşe 
karşıyız,” diyorlardı. Oysa 
kreş demek, kadının sosyal 
ve ekonomik hayata girme-
si demek. Çocuğu merdiven 
altı kurslardan kurtarmak, 
pozitif bilimlerle yetişmesi-
ni sağlamak demek. Bu yüz-
den bir sosyal politika olarak 
kreşi savunuyoruz.

Cumhuriyet Halk 

Partisi’nin olduğu her yerde 
kreş önemli bir konudur. Ka-
dınlar çocuklarını kreşe bı-
raktığında çalışabilir, ailesi-
ne ve ülke ekonomisine kat-
kı sunabilir. Ekonomik ha-
yata giren kadın, sorgula-
maya başlar: “Yönetim doğ-
ru mu? Aldığım para yetiyor 
mu?” Sosyal güvenliğinin 
olup olmadığını sorgular. 
Ancak sorgulayan bir kadın 
istemiyorlar. Çünkü pozitif 
bilimlerle yetişen bir çocuk 

ve bilinçli bir kadın, bu ikti-
darı gönderiyor.

İstanbul’da Ekrem İma-
moğlu döneminde 103 kreş 
açıldı. 2019’da Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı devra-
lındığında sıfır kreş vardı. 
Şimdi bu 103 kreşte 2 binin 
üzerinde personel çalışıyor 
ve büyük çoğunluğu kadın. 
Anneler, çocuklarını kreşe 
bırakıp iş hayatına atılıyor. 
Kreşlerde çocuklara sağlıklı 
gıda ve gelişim materyalle-
ri sağlanıyor. Kreşler, birden 
fazla insan grubuna fayda 
sağlıyor.”
“KRİZ ORTAMLARINDA ÇOK İYİ 
İŞLER YAPTIK”

Yerel seçimlerden son-
ra CHP’li belediyeler neler 
yaptı?

“Ancak belediyelerin ge-
lirlerini azaltarak onları iş 
yapamaz hale getirmek is-
tiyorlar. İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi, TOKİ’nin 
2019-2024 arasında Türkiye 
genelinde yaptığı konut sa-
yısından fazlasını KİPTAŞ ile 
İstanbul’da gerçekleştirdi. 

Bu başarı pandemi, deprem 
ve ekonomik kriz koşulların-
da geldi. Cumhuriyet Halk 
Partisi olarak sosyal politi-
kalarda fark yaratıyoruz. Be-
lediyelerimiz; süt dağıtımı, 
anne kart gibi projelerle hal-
kın hayatına dokunuyor.
“KAYYIMDAN SONRA 
ESENYURT’TA YÜZDE 50 
OYUMUZ YÜZDE 80 OLDU”

Esenyurt kayyımı için 
seçmenin tepkisi ne olur?

Esenyurt Belediyesi’ne 
atanan kayyımla ilgili de de-
ğerlendirmeler yapan Özcan 
kayyım müdahalesi sonra-
sı Esenyurt’ta oylarının art-
tığını savunarak, “Merke-
zi hükümet baskı rejimiy-
le bizleri engellemeye çalı-
şıyor. Belediyelere kayyum 
atama gibi hukuksuz uygu-
lamalar halkın vicdanında 
kabul görmüyor. Örneğin, 
Esenyurt’ta yapılan hak-
sız kayyım ataması halk ta-
rafından yüzde 81 oranında 
reddediliyor. Yani biz orayı 
yüzde 50’yle kazandık şimdi 

oyumuz yüzde 80’in üstüne 
çıkmış durumda” dedi.
“HALK GEÇİŞ GARANTİLİ 
YOLLARLA SOYULUYOR”

Belediyelerin borçlarıy-
la ilgili atılan adım hak-
kında ne düşünüyorsu-
nuz?

“Bugün Türkiye’nin büt-
çesi içinde SSK alacakları ol-
dukça düşük bir orana te-
kabül ediyor. Ancak beledi-
yelerin borçları bahane edi-
lerek, muhalif belediyele-
rin çalışmaları engellen-
mek isteniyor. Oysa bu ala-
cakların toplamı, Osman-
gazi ve Çanakkale köprüle-
rinde verilen günlük garanti 
ödemeleri bile karşılamıyor. 
Türkiye’nin bu garanti ge-
çiş ücretlerinden kurtulması 
gerekiyor. Halkın soyulma-
sına, ülkenin kaynaklarının 
haksız yere aktarılmasına 
karşı mücadele edeceğiz.”
“GÖLGE KABİNE İLE HÜKÜMETİ 
DENETLİYORUZ”

“Cumhuriyet Halk Par-
tisi seçime hazır mı?”

“Cumhuriyet Halk Partisi 
olarak gölge kabine kurduk. 
Her bakanlık için gölge bir 
bakanımız var. Bu ekipler, 
bakanlıkların faaliyetlerini 
takip ediyor ve alternatif po-
litikalar üretiyor. Örneğin, 
gölge Milli Eğitim Bakanı-
mız, illeri dolaşarak öğret-
menleri, velileri ve öğrenci-
leri dinliyor. Amacımız, ik-
tidara geldiğimizde eksiksiz 
bir şekilde halkın ihtiyaçla-
rına cevap verebilecek politi-
kaları hazır hale getirmek.”

“ERDOĞAN BİZİM İÇİN KOLAY 
ADAY”

Erdoğan’ın adaylığı ko-
nusunda ne söylemek is-
tersiniz?

“Erken seçim konu-
su gündemde. Ancak tek-
nik olarak 360 milletvekili-
nin onayı gerekiyor. Bu ikti-
dar, toplumu daha fazla ta-
şıyamaz durumda. Halkın 
büyük bir bölümü erken se-
çim istiyor. Biz de hazırız. 
İstanbul’da 2019’da 1 milyo-
nun üzerinde oy farkıyla ka-
zandık. Önümüzdeki mil-
letvekili ve cumhurbaşkan-
lığı seçimlerinde de kazana-
cağız. Halkın yararına, top-
lumcu politikalar üretecek 
yeni bir iktidar kurulacak.

Cumhurbaşkanı 
Erdoğan’ı defalarca yendik, 
o artık kolay bir aday bizim 
için. Yine yeneceğiz. Yene-
rek göndermek istiyoruz.”

Fazıl Anıl Kılıçlı

Türkiye’nin önündeki yeni dönem için çarpıcı açıklamalarda bulunan CHP Parti Meclisi Üyesi Turgay Özcan, gazetemize 
konuk olarak sorularımızı yanıtladı. Özcan, “Belediyelerimize yapılan baskılar toplumsal vicdandan geçer not alamıyor. 
İktidar tüm bunların hesabını önümüzdeki seçimi kaybederek ve sonrasında da mahkemeler önünde verecek” dedi.

Cumhuriyet Halk Partisi Parti Meclisi Üyesi Turgay Özcan gazetemize konuştu

Erdoğan artık
KOLAY ADAY CHP Parti Meclisi Üyesi Turgay Özcan



30 Kasım 2024 CumartesiSAHA y l
...1994’ten Beri...
30

gazetekentyasamhaberyasamda Kent Yaşam Gazetesi www.yasamgazetesi.com.trKent Yaşam TV

STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES 03

Türkiye’de eşine az rastlanır bir 
çapta mağduriyet, İstanbul’un Başak-
şehir ilçesindeki Şahintepe mahal-
lesinde yaşanıyor. Tam 10 bin hane-
nin mağdur edildiğini söyleyen Şa-
hintepeliler, kentsel dönüşüm adı al-
tında Başakşehir Belediyesi’nin imar 
yetkisini önce Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı’ndan aldığını, sonra da Ba-
şakkent A.Ş adıyla bilinen belediye iş-
tirakine devrettiği, burada yapılan 
imar planlarının tamamen ranta hiz-
met ettiğini ve kendilerine neredeyse 
otel odası büyüklüğünde ev verilmeye 
çalışıldığını söylüyorlar.

PLANLAR, SOKAĞA ÇIKMA YASAĞINDA 
ASKIYA ÇIKMIŞ

10 bin haneyi kapsayan ve depre-
me dayanıksız bölge diyerek Çevre ve 
Şehircilik bakanlığınca “ Rezerv” ala-
nı ilan edilen Şahintepe mahallesi sa-
kinleri pes etmiyor. Bölge halkı, Şa-
hintepe Barınma Hakkı Meclisi adın-
da bir direniş topluluğu oluşturup ya-
pılan imar planlarının iptali yolunda 
hukuki süreçleri yönetiyorlar. 2020’de 
yapılan ve Kovid-19 pandemisi nede-
niyle sokağa çıkma yasağı ilan edilen 
günlerde imar planlarının askıya çıka-
rıldığını, bu planlardan haberlerinin 
olmadığını söyleyen vatandaş ‘yangın-
dan mal kaçırır gibi’ ailelerinden ka-
lan mülke çökülmeye çalışıldığını vur-
guluyor.

Bölgedeki gelişmeleri en başından 
beri takip eden bir yayın grubu olarak 
biz de, Şahintepelilerle yaptığımız rö-
portajlarda 10 bin hane gibi ciddi bir 
sayının mağdur edildiğini duyuyoruz. 
Şahintepe Barınma Hakkı Meclisi, 
ilk olarak 2020’de yapılan imar planı-
nı iptal ettirdiklerini ve şimdiye kadar 
önemli kazanımlar elde ettiklerini ifa-
de ettiler. Barınma Hakkı Meclisi ay-
rıca yeni yapılan imar planlarına kar-
şı da yargıya başvurmaya devam edi-
yor. Topluluğun bu başarısı bölge hal-
kını da cesaretlendirerek, mülkiyetle-
rine sahip çıkmaları konusunda olum-
lu bir etki yaratıyor.

“TAKIM ELBİSELİLERİN ZİHNİYETİ 
BOZUK ÇIKTI”

Şahintepe Barınma Hakkı Mecli-
si Sözcüsü Nagihan Kamçı ‘Takım elbi-
seliler’ olarak tanımladığı kişileri işa-
ret ederek, “Biz onların zihniyetinde-
ki kentsel dönüşüme karşıyız. Herkes 
depremden korunmak ister ve yuvası-
nın sağlıklı bir şekilde dönüşmesini is-
ter ancak onların niyeti depremden ko-
rumak değil, mülkiyetimize çöküp ye-
rine yapacakları lüks konutları zengin-
lere satmak. 10 bin hane burada mağ-
dur, dikkat edin 10 bin kişi değil hane. 
Bunun bir örneği var mıdır?” dedi.

KENT YAŞAM GAZETESİ HEP HALKIN 
YANINDA OLDU

Yaşam Medya Grubu Yönetim Ku-
rulu Başkanı Celal Karaali, Şahintepe 
Barınma Hakkı Meclisi temsilcileriyle 

bir röportaj yaptı. Karaali,“Bugün Ba-
şakşehir Şahintepe’deyiz. Burada “Ba-
rınma Hakkı” diye bir oluşum var. Ba-
rınma hakkı nedir, ne zaman kurul-
du ve buradaki amacınız nedir?” diye 
sordu.

KAMÇI: HALKIN OLMADIĞI MASA 
OLUNCA BİZ DE HALK MECLİSİ KURDUK

Ben Nagihan Kamçı. Sürece yakla-
şık 3 yıl aşkın bir süredir, yani 4 yıla 
evrilerek devam ediyoruz. Hukukçu-
larla tanışmamız ve mücadelemiz bu 
şekilde başladı. Bu süreçte, barınma 
hakkı meclisinin burada kurulması 
gerektiğini gördük. Evet, bazı oluşum-
lar oldu ama bu oluşumlar, rant, em-
lakçılık ve müteahhitlik üzerineydi. 
Halkın olmadığı masalar olunca biz, 
halkın olması gereken bir meclis kur-
maya karar verdik.

“KIRMIZI ÇİZGİMİZ HALKTIR”
Her kesimden insanın bulunması 

gereken bir meclis kurarak Şahintepe 
Barınma Hakkı Meclisi’ni oluşturduk. 
Buradaki bazı oluşumlardan ayrılmak 

ve kopmak zorunda kaldık. 
Çünkü barınma çizgisi, diğer 
mücadele çizgilerine uymadı-
ğı için ayrıldık. Çizgi derken, 
bu çizgide kastım özellikle şu: 
Barınma Hakkı Meclisi’nin 
kırmızı çizgisi, her türlü siya-
si görüşten insan olabilir ama 
burada sadece masada saf 
halk, yani evi, ekmeği giden 
halk olmalı. Yeri, yurdu giden 
halk burada ve işçi kesimi bu-
rada. Mücadele eden insan-
lar burada. Yeri için, toprağı 
için çoğunluğu da zaten dava-
cı. Barınma Hakkı Meclisi’nin 
davacı olması önemli bir gös-
tergedir. Bu, mücadelenin 
göstergesidir. Çünkü hakkını 
meşrulaştırmak için dava aç-
man gerekir.

KİM PASTADAN PAY ALMAK 
İSTİYOR? 

Pastadan pay almak iste-
yenleri biz “takım elbiseli” 
olarak kodluyoruz. Rantçılar, 
yani emlakçısından eski muh-
tarına varıncaya halkın sır-
tına basarak buradan fayda, 
payda elde etmek isteyen; iti-
bar ve para kazanmak isteyen 
kişiler. Bunlar, küçük hesap-
lar yaparak buradaki halka ya-
lan beyanlarda bulunuyor ve 
sürekli kandırıyorlar. Maale-
sef, bu imarı güzelleştirmeye 
çalışan bir kitle var içimizde. 
Çok üzücüdür ki, bu da onla-
rın menfaatlerinden kaynak-
lanıyor.

Biz diyoruz ki: “Siz vitrinde ola-
mazsınız. Eğer mücadelede siz vitrin-
de olursanız, bu işte menfaat vardır.” 
Bu masada herkes olabilmeli evi, arsa-
sı başını sokacağı yuvası elinden alın-
mak isteyenler olmalı. Ama onlar hal-
kı temsil etmiyor; onlar halka güzel-
leme yapan ama arkadan ranta çalı-
şan tipler. Çok şükür, biraz hırpalan-
sak da onları aramızdan ayırmayı ba-
şardık. Eğer imar iptal edildiğinde 
normal bir vatandaş söz hakkına sa-
hip olamıyorsa ve o takım elbiseli kişi 
onun adına konuşuyorsa, o zaman ora-
da sıkıntı var demektir. Şahintepe Ba-
rınma Hakkı Meclisi Sözcüsü Nagihan 
Kamçı, sözlerini şöyle sürdürdü; “Bi-
zim her şeyimiz şeffaf. Barınma Hak-
kı Meclisi’nde, eğer imar iptal olduysa 
ve vatandaşın yararına gerçekten gü-
zel bir imar düzenlemesi yapılıyorsa, 
biz buna “güzel bir imar” deriz. An-
cak, şu an güzel bir imar olmadığı bel-
li. Olsaydı, bu mücadele olmazdı. Mü-
cadelemiz, sadece şu anda gördüğünüz 
kadro ile sınırlı değil, doğaldır ki işçi 
kesimi ve işten yeni gelenler var evine 
direk gidenler var ve çok samimi söy-
lüyorum, mücadelemiz zaferle çıktık-
ça halkımızında ilgisi arttı ve halkımız 
daha çok bilgilendi.

SÖNMEZ: KANAL İSTANBUL’LA SÜREÇ 
BAŞLADI

Barınma Hakkı Meclisi koordinas-
yonundan Şenay Sönmez ise şunları 
söyledi;

“Gönüllü inisiyatif alan, hem de 
kendi davaları olan bir bireyim. Bu 
oluşumun içerisindeyiz. Hepimiz gö-
nüllü inisiyatifiz. Burada kimse paray-
la bir iş yapmıyor. Gönüllü olarak her-
kes bir mücadele veriyor. Evet, hem da-
vamızı açıyoruz hem de halka destek 
oluyoruz. Mücadelemiz ve meclisimiz 
her ne kadar Şahintepe’de başlamış 
olsa da aslında dalga dalga İstanbul’un 

bir çok bölgesinde bu tür ranta daya-
lı planlamaları duyuyoruz. Onlarla 
da zaman zaman dayanışma içerisin-
de oluyoruz. Kanal İstanbul projesin-
den hemen sonra başta bizim bölge-
miz olmak üzere bir çok bölge ve özel-
likle ekonomik olarak zor şartlarda ya-
şayan insanların yaşadığı bölgeler ba-

kanlıkca rezerv alanı ilan edildi. Bun-
ların içinde Şahintepe de vardı. Bu re-
zerv alanından sonra da Hacımaşlı ola-
yı, yani Arnavutköy’e sürgünler baş-
ladı. İmar uygulamalarıyla İnsanların 
arsalarını bölerek ya da tamamını baş-
ka yerlere attılar. Çok samimi söylü-
yorum, çoğu komşumuzun evinin al-
tında arsası kalmamış. Evi burda ama 
altındaki arsanın tamamı veya yarı-
sı başka bölgelere atılmış. Böl parça-
la ye planı. 

İLK MEŞALEYİ CAN ATALAY YAKTI
İlk mücadele, ilk davalar bu şekilde 

başladı. Sonrasında 2020 imar uygu-
lamasına ulaşıldı. Bunu yaparken de 
şöyle söyleyeyim: Hacımaşlı sürgünü 
olayında Can Atalay’la başlıyor, ama 
bir-iki ay sonra cezaevine girdiği için 
onların yol arkadaşları olan diğer avu-
katlarımız Korkmaz Aslan, Caner Kar-
tal ve Deniz Özen’le devam ediyor.”

AVUKATIMIZ DA BİZİ YANILTTI
2020 imar uygulamasına dava aç-

mamız gerekti. Ancak o dönemdeki 
avukatımız süre yönünden mahkeme-
lerin reddedeceğini söylediği için aç-
mamıştık. Ama ben bu davayı açma-
ya kararlıydım. Vatandaş olarak tem-
silci değildim ama temsilcilerle görüş-
tüm. 2020 imar uygulamasına dava 
açmaya karar verdik. Barınma Hakkı 
Meclisi’nin desteğiyle davamızı açtık.

Şimdiye kadar 17 iptal kararımız 
var. Mahkeme iptal ettikçe yeniden 
plan yapılıyor. Biz de her plana dava 
açıyoruz. 2024 Haziran ayında yeni bir 
imar uygulaması askıya çıkarıldı. Bu, 
2020 uygulamasından pek farklı değil-
di. Ada ve parsel numaraları değiştiril-
mişti.” İfadelerini kullandı.

KAMÇI: AÇIK HAVA HAPSİ GİBİ EV 
VERİYORLAR

Nagihan Kamçı verilmek istenen 
evlerle ilgili değerlendirme yaparak, 
“Barınma Hakkı Meclisi olarak sonu-
na kadar halkın haklarını savunaca-
ğız. Mahallenin aile yapısını bozmak 
istiyorlar, aileleri bir arada yaşamasın 
diye küçücük evlere hapsetmek istiyor-
lar. Verdikleri evler 55 metrekare. Açık 
hava hapishanesinden farkı yok. İn-
san mutfağında dönemiyor. Başakkent 
A.Ş., Belediye’nin garantörlüğünde 
müteahhit bir şirket olarak insanlara 
55 metrekare ev öneriyor. Sözleşmele-
re göre, ev satılsa bile Başakkent AŞ’ye 
komisyon ödenmek zorunda. İnsanlar 
borçlanıyor, ancak tapuları da ellerin-
den alınıyor.” dedi.

Fazıl Anıl Kılıçlı / KENT YAŞAM
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İstanbul Boğazı Belediyeler 
Birliği, Boğaz çevresindeki so-
runlara ortak çözümler geliştir-
mek için “İstanbul Boğazı için 
Ortak Gelecek Çalıştayı” ger-
çekleştirdi. Beşiktaş ev sahipli-
ğinde gerçekleşen çalıştaya İs-
tanbul Boğazı Belediyeler Bir-
liği ve Beşiktaş Belediye Başka-
nı Rıza Akpolat, CHP Genel Baş-
kan Yardımcısı Gökan Zeybek, 
İstanbul Boğazı Belediyeler Bir-
liğine üye Beykoz Belediye Baş-
kanı Alaattin Köseler, Sarıyer 
Belediye Başkanı Oktay Aksu, 
Beyoğlu Belediye Başkanı İnan 
Güney, sivil toplum kuruluşla-
rı/odalarının üye ve başkanla-
rı ve İstanbul Boğazı Belediye-
ler Birliğinin paydaşları katıldı. 
İki oturumda gerçekleşen çalış-
tayın ilk oturumunda İstanbul 
Boğazı’nın Dünü ve Bugünü, 
ikinci oturumunda ise İstanbul 
Boğazı’nın Yarını başlıkları ko-
nuşularak değerlendirildi.

“ÇOK ACİL ÇÖZÜLMESİ GEREKEN 
SORUNLAR VAR”

Beşiktaş Belediyesi ve İstan-
bul Boğazı Belediyeler Birliği 
Başkanı Rıza Akpolat çalıştay-
da gerçekleştirdiği konuşmada 
kentsel dönüşümle ilgili sorun-
ların çözümsüz kaldığına, ik-
lim krizine, artan deniz suyu sı-
caklıklarına, mikro-plastik kir-
liliğine, küresel çevre politika-
larına değinerek sözlerine şu 
şekilde devam etti:

“İstanbul Boğazı için Ortak 
Gelecek Çalıştayı” çalıştayımı-
zın adı. Başta da ifade ettiğim 
gibi, ikamet olarak az sayıda 
vatandaşımızın ikamet ettiği 
ama milyonlarca insanın ziya-
ret ettiği bir bölge burası. Özel-
likle kentsel dönüşüm yani geri 
görünüm, ön görünüm, kent-
sel SİT alanı gibi sorunla-
rın olduğu ve çözüm-
süz bırakıldığı, bu-
güne kadar so-
mut adımla-
rın atılmadı-
ğı, çok farklı 
kesimlerden 
farklı tepki-
lerin geldiği 
bir süreci ya-
şıyoruz. Ger-
çekten hiç do-
kunmadığımız 
takdirde kendili-
ğinden yıkılacak bir 
sürü yapının olduğu bir 
bölgedeyiz. Dolayısıyla burada 
çok acil çözülmesi gereken so-
runlar var.

İstanbul Boğazı çok değer-
li, hem Cumhuriyet hem de Os-
manlı tarihine tanıklık etmiş 
bir miras bizim açımızdan. Bu 
mirası geleceğe taşımak da bi-
zim en büyük sorumlulukları-
mızdan biri. Bu kapsamda da 
sorumluluklarımızı yerine geti-
receğiz. Sadece bir gelecek ön-
görüsü olarak değil, günümü-

zün açmazı olarak da iklim kri-
zi sorunu önümüzde duruyor. 
Bu krizle ilgili sorunları yakın-
dan yaşıyoruz. Katıldığımız, 
hem yerel hem de uluslarara-
sı toplantılarda en önemli gün-
dem maddelerinin başında ik-
lim krizi gelmekte. Bölgemizde 
de yaşanan bu sıkıntı, çözüm 

için atılacak adımları bekle-
mekte. Yine artan de-

niz suyu sıcaklıkla-
rı, mikro-plastik 

kirliliği ve şid-
detlenen hava 
olaylarıy-
la ekosistem 
tehdit altın-
da bulunmak-
ta. Bu neden-
le karbon sa-

lınımını azal-
tan, atık yöneti-

mini sıfır kirlilik 
hedefiyle yeniden ta-

sarlayan politikalar ge-
liştirmek zorundayız. Bu adım-
lar sadece yerel bir ihtiyaç de-
ğil, İstanbul’umuzun geleceği 
için de bir zorunluluktur. Bura-
da geliştireceğimiz çözüm öne-
rileri sadece İstanbul Boğazı de-
ğil, İstanbul’un ve küresel çevre 
politikalarının da şekillenmesi-
ne yardımcı ve örnek bir model 
olacaktır.

“ADIMLARI GECİKMEDEN 
ATMAK ZORUNDAYIZ”

Ortak geleceğimizi de sarsa-

bilecek her risk, kentimiz ve bo-
ğazımız için en büyük tehdit-
lerden biridir. O yüzden bunun-
la ilgili de adımları gecikmeden 
atmak zorundayız. Halkımızın, 
şehrimizin, boğazımızın gele-
ceği için bu adımları atmak he-
pimizin en önemli sorumluluk-
larından bir tanesi. Afet far-
kındalığı eğitimlerinden birey-
siz şehir planlamalarına kadar 
uzanılan bir sistem kurmak yal-
nızca bir tercih değil hepimiz 
açısından artık bir zorunluluk-
tur. Deprem riskine karşı geliş-
tireceğimiz her çözüm gelece-
ğe umutla baktığımız bir İstan-
bul için atılmış bir adımdır. İşte 
burada, bu çalıştayla da beraber 
İstanbul’un da kaderini değiş-
tirecek bu adımları atmak için 
sizlerle buluştuk. Aynı zaman-
da sürdürülebilir gıda yöneti-
mi için de büyük bir potansiye-
le sahip İstanbul Boğazı bu po-
tansiyel aynı zamanda güven-
li dayanıklı ve doğa bir kent için 
gıda sisteminin kritik önemini 
de bizlere hatırlatıyor. Aslında 
her lokmamız toprağın gücünü 
suyun berraklığını ve üreticinin 
alın terini taşıyor. Bu nedenle 

Boğaz’daki zenginliklerden ya-
rarlanırken balıkçılarımız baş-
ta olmak üzere yerel üretici-
leri desteklerken aynı zaman-
da doğa dostu bir yaklaşımı da 
esas almak zorundayız. Bu an-
lamda Boğaz’da genellikle sür-
dürülebilir gıda yönetimi ana 
temasıyla bir başka çalıştayı da 
çok yakın zamanda planlıyoruz, 
bunu da düzenleyeceğiz. 

“İLK BELEDİYE MECLİSİNDE 
YENİ TÜZÜĞÜ HAYATA 
GEÇİRECEĞİZ”

İstanbul Boğazı Belediye-
ler Birliğinin önceki atıl yapısı-
na vurgu yapan İstanbul Boğa-
zı Belediyeler Birliği ve Beşik-
taş Belediye Başkanı Rıza Akpo-
lat ilk belediye meclisinde yeni 
tüzüğü hayata geçireceğini ifa-
de etti: “İstanbul Boğazı yal-
nızca suyun iki yakayı birleş-
tirdiği değil tarih boyunca me-
deniyetlere kucak açmış doğa-
nın ve kültürün eşsiz bir buluş-
ma noktasıdır. İstanbul Boğa-
zı birliğimizin kentimizin ve ül-
kemizin ortak değeridir. Hepi-
mize emanet edilmiş bu ortak 
değeri gelecek nesillere aktar-

makta hepimizin ortak sorum-
luluğudur. Bu nedenle “İstan-
bul Boğazı için Ortak Gelecek 
Çalıştayı”mızı düzenledik. İs-
tanbul Boğazı Belediyeler birli-
ği ile ilgili gerçekten atıl bir ya-
pısı vardı ve biz hızlıca tüzüğü-
nü düzenledik. Önümüzdeki 
ilk belediye meclisinde yeni tü-
züğü hayata geçireceğiz. İstan-
bul Boğazı’nda sadece boğaza 
kıyısı olan ilçe belediyeleri de-
ğil denize kıyısı olan bütün ilçe-
leri de İstanbul Boğazı Belediye-
ler Birliği’ne üyesi yapmak gay-
retimiz çabamız var. İnşallah 
ilk meclisimizde o ilçeleri de bo-
ğaz belediyeler meclisine katıl-
masını sağlayacağız. Dolayısıy-
la bir bütün olarak İstanbul’u 
düşünüyoruz. Bu hattın gelece-
ğini korumak için hep beraber 
iş birliği içinde çalışmak niye-
tindeyiz. Onların da çok önem-
li katkılarının olacağını biliyo-
ruz.  İstanbul Büyükşehir Bele-
diyemiz ve Marmara Belediyeler 
Birliğimiz bu konuda çok önem-
li adımları atıyor. Biz de onlarla 
birlikte tam iş birliği içinde sü-
reci yönetmiş olacağız.” 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beyoğlu Belediyesi, kadına yö-
nelik şiddetle mücadeleye kat-
kı sağlamak ve kadınların toplum-
sal hayatta daha güçlü bir konu-
ma gelmelerini desteklemek ama-
cıyla önemli bir projeyi hayata ge-
çirdi. 25 Kasım Kadına Yönelik Şid-
dete Karşı Uluslararası Mücadele 
Günü’nde, Beyoğlu’nun ilk Kadın 
Danışma ve Yaşam Merkezi hizme-
te açıldı. Merkezin Beyoğlu Beledi-
ye Başkanı İnan Güney’in ev sahip-
liğinde gerçekleştirilen açılış töre-
nine; CHP Yerel Yönetimlerden So-
rumlu Genel Başkan Yardımcısı Gö-
kan Zeybek, CHP İstanbul Millet-
vekili Yunus Emre, Sanatçı Nur Sü-
rer, ilçe başkanları, STK temsilci-
leri ve kadınlar katıldı. Törende, 
açılışa katılamayan İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’nun mesajı da okun-
du. Açılış kurdelesinin kesilmesiy-
le birlikte binayı gezerek inceleme-
lerde bulunan protokol heyeti, tesi-
sin işleyişi ile ilgili de Başkan İnan 
Güney’den bilgi aldı.

“TÜM İMKANLARIMIZLA 
KADINLARIMIZIN YANINDA DİMDİK 
DURMAYA DEVAM EDECEĞİZ”

Açılış töreninde konuşan Baş-
kan İnan Güney kendisinin de üç 
kız babası olduğunu belirterek, “Üç 
tane kızıma ve bu ülkenin kızları-
na kadına şiddeti miras olarak bı-
rakmamalıyız. Kadına şiddeti ülke-
mizin geleceğinden tamamıyla sil-
mek ve bir daha bunların anılma-
yacağı günler için hep beraber mü-
cadele etmeliyiz. Bir belediye baş-
kanı olarak sorumluluğumun far-
kındayım. Beyoğlu’nda yaşayan 
her kadının daha güvenli sokaklar-
da yaşaması, mutluluğu ve refahı 
için var gücümüzle çalışıyoruz. Gö-
reve geldiğimiz günden itibaren ka-
dına yönelik şiddet ve tacize nokta-
larında taraf olduk, şiddetle karşı-
sında durduk. Bugün burada açtı-
ğımız merkez, kadınların danışaca-
ğı, kadınların zor gününde kapısı-
nı çalacağı ve çocuklarıyla birlikte 
vakit geçirebileceği bir alan olacak. 

Beyoğlu’ndaki kadınların kendi-
ni daha güvende hissedebileceği bir 
dayanak merkezi olacaktır. Biliyo-
ruz ki bir kadın karanlıktan kurtul-
duğunda ülke karanlıktan kurtulur. 
Bir kadın güçlendiğinde ülkenin 
geleceği de güçlenir. Beyoğlu’nda 
hiçbir kadın bundan sonra kendi-
ni yalnız ve güvencesiz hissetmeye-
cek. Biz tüm imkanlarımız-
la kadınlarımızın yanın-
da dimdik durmaya de-
vam edeceğiz.”dedi.

“KADINLAR 
BELEDİYENİN 
GÜCÜ İLE BERABER 
ADIMLARINI DAHA 
GÜÇLÜ OLARAK 
ATABİLİR”

Oyuncu Nur Sürer, “Kadın cina-
yetleri bizi gerçekten çok üzüyor. 
Böyle bir günde böyle bir merke-
zin açılmış olmasını çok değerli bu-
luyorum. Buraya geldiğim için çok 
mutluyum.”

KADIN DANIŞMA VE YAŞAM 
MERKEZİ’NİN AMACI NEDİR?

Merkez, kadınların kendileri-
ni güvenle ifade edebileceği, ihti-
yaç duydukları desteği alabilecekle-
ri bir ortam sunmayı amaçlıyor. Ka-
dınların sosyal, ekonomik ve poli-
tik alanlarda daha güçlü bir konu-

ma ulaşmalarını destekleyen mer-
kezde, toplumsal hayata aktif katı-
lımı artırmaya yönelik rehberlik ve 
eğitim hizmetleri de veriliyor. Des-
tek almak isteyen kadınlar, merke-
ze giderek veya telefonla arayarak 
randevu alabilecek. İlk görüşmenin 
ardından ihtiyaç duyulması halin-
de ilgili danışmanlık birimine yön-

lendirilecek. 
Psikolojik Danışman-

lık: Kadınların yaşadık-
ları sorunlara çözüm 
üretmek ve farkında-
lık kazanmalarını sağ-
lamak amacıyla birey-
sel danışmanlık, grup 
çalışmaları ve kişisel 

gelişim destekleri sunu-
lacak.
Hukuki Danışmanlık: 

Kadınların haklarını öğrenmesi ve 
yasal süreçlerde rehberlik alması 
için şiddet, boşanma, velayet gibi 
konularda hukuki destek sağlana-
cak.

Beslenme ve Diyet Danışman-
lığı: Sağlıklı yaşamı desteklemek 
amacıyla bireysel beslenme danış-
manlığı, mutfak atölyeleri ve grup 
çalışmaları düzenlenecek. Mer-
kezde ayrıca kadınların çocukları-
nı kısa süreliğine güvenle bırakabi-
lecekleri mola alanı da hizmet ve-
recek. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İstanbul’un en değerli mirası için çalıştay
İstanbul Boğazı Belediyeler Birliği, Beşiktaş ev sahipliğinde “İstanbul Boğazı için 
Ortak Gelecek Çalıştayı” düzenledi. Çalıştayın açılışında İstanbul Boğazı Belediyeler 
Birliği ve Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, “İstanbul Boğazı çok değerli, hem 
Cumhuriyet hem de Osmanlı tarihine tanıklık etmiş bir miras bizim açımızdan. Bu 
mirası geleceğe taşımak da bizim en büyük sorumluluklarımızdan biri.” dedi.

Beyoğlu’nda bir ilk
Beyoğlu’nda bir ilk olan “Beyoğlu Kadın Danışma ve Yaşam Merkezi”, 25 Kasım Kadına Yönelik Şidde-
te Karşı Uluslararası Mücadele Günü’nde hizmete açıldı. Merkezde kadınlara yönelik Psikolojik da-
nışmanlık, hukuki destek ve beslenme danışmanlığı gibi pek çok hizmet ücretsiz olarak verilecek.

Beylikdüzü Fatih Sultan Mehmet 
Kültür ve Sanat Merkezi’nde gerçekleş-
tirilen “Farkındalık ve Erişilebilirlik” 
çalıştayı yedi farklı çalışma gurubu ile 
üç oturumda yapıldı. Oturumlarda ka-
tılımcılar, erişilebilirlik konusundaki 
mevcut sorunları tespit ederek, çözüm 
önerileri geliştirdi ve bu önerileri sun-
du. Çalıştayın açılış konuşmasını ya-
pan Beylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, “Eşit yaşamın öncüsü 
Beylikdüzü’nde her komşumuz için sür-
dürülebilir, kapsayıcı ve daha erişilebi-
lir bir kentsel yaşam hedefiyle çalışma-
ya devam ediyoruz” dedi. 

HEDEFE BİR ADIM DAHA ATILDI 
Beylikdüzü Belediyesi, 3 Aralık Dün-

ya Engelliler Günü kapsamında “Far-
kındalık ve Erişilebilirlik” Çalıştayı dü-
zenledi. Beylikdüzü Belediyesi Engelsiz 
Yaşam Merkezi tarafından düzenlenen 
çalıştay, özel gereksinimli bireyler için 
daha kapsayıcı bir yaşam alanı oluştu-
rulmasında önemli bir adım atılmasına 
olanak sağladı. Beylikdüzü Fatih Sultan 
Mehmet Kültür ve Sanat Merkezi, Sev-
gi Soysal Salonu’nda gerçekleştirilen ça-
lıştaya, İstanbul’daki birçok ilçe bele-
diyesi, dernekler, vakıflar ve sivil top-
lum kuruluşları katıldı. Çalıştay, Bey-
likdüzü Belediye Başkanı Mehmet Mu-
rat Çalık’ın açılış konuşması ile baş-
ladı. Ardından Hakan Ceyhan’ın ya-
zıp yönettiği ve sosyal sorumluluk pro-
jelerinde birçok ödül alan Empati Dans 
Tiyatrosu’nun birbirinden yetenekli 
dansçıları sahnede unutulmaz bir per-
formans sergiledi. Yedi farklı çalışma 
gurubu ile üç oturumda gerçekleştiri-
len çalıştayda katılımcılar, erişilebilir-
lik konusundaki mevcut sorunları tespit 
ederek, çözüm önerileri geliştirdi ve bu 

öneriler sundu.

EŞİT  YAŞAMIN ÖNCÜSÜ BEYLİKDÜZÜ
 Beylikdüzü Belediye Başkanı Meh-

met Murat Çalık, açılış konuşmasında 
erişilebilirliğin yalnızca bugünün de-
ğil, geleceğin vizyonu olduğuna vur-
gu yaptı ve “Engelleri aşmanın ilk adı-
mı, zihinlerimizi dönüştürmekten ge-
çer” diyerek tüm katılımcılara çağrı-
da bulundu. Konuşmasının devamın-
da kenti erişilebilir bir hale getirmenin 
ilk adımının farkındalık yaratmak olu-
ğuna vurgu yapan Başkan Çalık, “Bu-
gün burada Beylikdüzü’nde eşit ve eri-
şilebilir bir yaşama dair fikirlerimizi şe-
killendirmek için bir aradayız. Eşitlik 
bireylerin yaşadığı fiziksel ya da zihin-
sel farklılıklardan ibaret değildir. Aslın-
da bu farklılıkları görmezden gelen ve 
fırsat eşitliği sunamayan sistemlerdir.  
Beylikdüzü’nde kimseyi geride bırak-
mayan bir kent hedefiyle çalışıyoruz. 
Eşit yaşamın öncüsü Beylikdüzü’nde 
her komşumuz için sürdürülebilir, kap-
sayıcı ve daha erişilebilir bir kentsel ya-
şam hedefiyle çalışmaya devam edi-
yoruz. Bugün burada üreteceğimiz fi-
kirler Beylikdüzü’nün, İstanbul’un ve 
Türkiye’nin erişilebilirlik ve farkında-
lık vizyonuna ışık tutacaktır. Kimse-
nin dışlanmadığı, herkesin eşit fırsat-
lara sahip olduğu Beylikdüzü için daha 
yapacak çok işimiz var. Bugünkü çalış-
tayın çok değerli sonuçlarının olacağı-
na yürekten inanıyorum. Engellerin ta-
mamen ortadan kalktığı bir Beylikdüzü 
hayaline ortak olduğunuz için hepini-
ze yürekten teşekkür ediyorum” şeklin-
de konuştu.

ÇALIŞTAY ÜÇ OTURUMDA GERÇEKLEŞTİ
Gün boyu süren çalıştay, yedi farklı 

grup tarafından üç oturumda gerçekleş-
tirildi. Oturumlar; erişilebilirlik ve ula-
şım, eğitimde erişilebilirlik, sağlık ve 
rehabilitasyon, teknoloji ve dijital eri-
şim, sosyal katılım ve kültürel faaliyet-
ler, yasal haklar ve savunuculuk, medya 
ve farkındalık başlıklarında yapıldı. Her 
grup, konu başlıkları üzerinden mevcut 
sorunları analiz ederek, çözüm önerileri 
geliştirdi. Çalıştayın sonunda, tüm ka-
tılımcılar, daha erişilebilir bir Beylikdü-
zü için ortak bir vizyon oluşturdu.

Beylikdüzü’nde ‘erişilebilir kent 
için hedefe biraz daha yaklaşıldı
Beylikdüzü Belediyesi, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü kapsamında 
önemli bir etkinliğe imza attı. “Farkındalık ve Erişilebilirlik” 
çalıştayı yedi farklı çalışma gurubu ile üç oturumda yapıldı.
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Türkiye Belediyeler Birli-
ği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir 
Belediye (İBB) Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, kurumun 2025 yılı 
yatırım ve hizmet bütçesini İBB 
Meclisi’nde sundu. İmamoğlu, 
özetle şunları söyledi: 

“36 MİLYAR LİRADAN 564 
MİLYAR LİRAYA... BU DEĞİŞİMİN 
GERÇEK BİR BÜYÜMEYİ, 
BOLLUĞU, BEREKETİ İFADE 
ETMESİNİ ÇOK İSTERDİM…”

Sunumuna, “2025-2029 
Stratejik Planını, 2025 yılı büt-
çesini, performans programını, 
yatırım ve hizmet programını 
konuşacağımız toplantıdayız” 
sözleriyle başlayan İmamoğlu, 
şunları söyledi: 

“Beş yıl önce yaptığımız 
2020 yılı bütçesini hatırlıyo-
rum. O gün İBB, İETT ve İSKİ 
için toplam 36 milyar liralık 
bütçeyi, bu Meclis’e getirdi-
ğimiz dün gibi aklımda. Ara-
dan geçen beş yılın sonunda 
yine buradayız. Ve size bugün 
415 milyar liralık İBB bütçe-
si, İETT ve İSKİ bütçeleri ile bir-
likte, toplamda 564 milyar lira-
lık bir konsolide bütçe sunuyo-
ruz. 36 milyar liradan 564 mil-
yar liraya... Bu değişimin ger-
çek bir büyümeyi, bolluğu, be-
reketi ifade etmesini çok ama 
çok isterdim. Ama maalesef 
bu rakamların öyle bir anlamı 
yok. Sadece bu iki rakam bile, 
Türkiye’ye son beş yılda yaşa-
tılan ekonomik krizin boyutu-
nu kavramamız açısından ibret 
verici. O dönemde 5,5 lira olan 
Amerikan Doları, bugün tüm 
baskılara rağmen 35 liraya yak-
laşmış durumda. Dolar artma-
sın diye, bütçeden ‘kur koru-
malı mevduata’ harcanan para, 
enflasyonu da dikkate aldığı-
mızda, 4 yıllık toplam İBB büt-
çesi kadar.”

 “KONSOLİDE BÜTÇEMİZİN 280 
MİLYAR LİRALIK EN BÜYÜK 
BÖLÜMÜNÜ YATIRIMLARA 
AYIRDIK”

“’Tam Yol İleri’ şiarıyla oluş-
turduğumuz 2025-29 yılı Stra-
tejik Planımız, afet ve acil du-
rum yönetiminden ulaşım çö-
zümlerine; sürdürülebilir çev-
re ve enerji yönetiminden kent 
ekonomisine yeni değerler ek-
lemeye; sosyal yaşam olanak-
larının geliştirilmesinden, sos-
yal ihtiyaçların eşit ve kapsa-
yıcı bir şekilde karşılanması-
na; İstanbul’u yaratıcı sınıf-
lar için bir çekim merkezi yap-
maktan olimpiyatları düzenle-
yen bir spor kenti olmaya; de-
mokratik katılımdan kültürel 
ve doğal şehir mirasını koruma-
ya kadar pek çok ihtiyaca cevap 
verebilecek adil, katılımcı ve ye-
nilikçi yönetim anlayışı ile fi-
nansal sürdürülebilirliği temin 
eden bir bakış açısıyla hazırlan-
dı. İSKİ ve İETT dahil, 2025 yılı 
konsolide bütçemiz, 564 milyar 
lira olacak. Konsolide bütçemi-
zin 280 milyar liralık en büyük 
bölümünü yatırımlara ayırdık. 
Son 5 yılda olduğu gibi, 2025 yı-
lında da bütçemizde ana kalemi 
yatırımlar oluşturuyor. Bizim 
asli önceliğimiz, bir yandan 
halkımızın acil beklentilerine 
cevap vermek, diğer yandan da 
on yıllarca ihmal edilmekten 
kangren olmuş alt yapı sorun-
larına kalıcı çözümler sunmak-

tır. Bu anlayışla, 2025 yılı Yatı-
rım ve Hizmet Programımızda 
649 ayrı yatırım ve hizmet proje 
gerçekleştireceğiz.” 

“BİZDEN ÖNCEKİ YÖNETİM, 1,9 
MİLYAR DOLAR FİNANSMAN 
SAĞLAMIŞTI. BİZ İSE, 2019-24 
ARASI DÖNEMDE 3,2 MİLYAR 
DOLARLIK FİNANSMAN 
SAĞLADIK”

- 2014-19 yılları arasın-
da ulaşım projelerinin haya-
ta geçirilmesi için, bizden ön-
ceki yönetim, 1,9 milyar do-

lar finansman sağlamıştı. Biz 
ise, 2019-24 arası dönemde 3,2 
milyar dolarlık finansman sağ-
ladık. Bunu yaparken de bele-
diyecilik alanında yeni bir ilke 
imza attık ve ülkemizde ilk ye-
şil tahvil ihracıyla 715 milyon 
doları ülkemize getirdik. Şeh-
rimizde ulaşımın rahatlaması 
için üç büyük proje yapmak is-
tiyoruz. Bunlardan ilki Sefaköy-
Beylikdüzü (TÜYAP) metro hat-
tıdır. Büyükçekmece, Esenyurt, 
Avcılar, Beylikdüzü, Küçükçek-
mece ve Bakırköy ilçelerimiz-
den geçecek hat, yaklaşık 3,5 
milyon hemşerimize hizmet 

edecek. 18,5 km uzunluğunda-
ki bu proje, hiçbir raylı sistem 
yatırımı olmayan İstanbul’un 
batısına yapılacak ilk metro 
hattı olacak. Bu hattın ivedilik-
le hizmete sunulması için Av-
rupa İmar ve Kalkınma Ban-
kası (EBRD) ile Yeşil Şehirler 
Memorandumu’yla ön protokol 
imzalayarak, dış finansman ça-
lışmamız devam ediyor. Ciddi 
bir yol almış durumdayız. 

“2025’TE TOPLAM 39 MİLYAR 
LİRA AYIRDIĞIMIZ RAYLI 
SİSTEMLERİN TOPLU ULAŞIM 
İÇERİSİNDEKİ PAYINI, 2029 
İTİBARİYLE YÜZDE 39,5’E 
ÇIKARMAYI HEDEFLİYORUZ”

- İkinci önemli projemiz, 
Üsküdar-Kadıköy-Maltepe 
Tramvayıdır. Bu proje, 21 kilo-
metre uzunluğunda ve 33 du-
raktan oluşuyor. Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanlığı ve ÇED onay-
ları aldığımız projemizde, 
2025’de ihaleye çıkmayı ve 2028 
yılı sonunda açmayı planlıyo-
ruz. Tramvay projemizi, tek ba-
şına bir raylı sistem projesi ola-
rak görmüyor, cadde bütünün-
de topyekun bir rehabilitasyonu 
hedefliyoruz. Üçüncü projemiz 
ise, İstanbul trafiğini bir baştan 
bir başa rahatlatacak olan ve 
‘yeni nesil ekspres metro’ diye 
tanımladığımız HIZRAY’dır. 
Projelendirme çalışmalarını ta-
mamladığımız, finansman gö-
rüşmelerini sürdürdüğümüz 
HIZRAY projesi, 74,5 km uzun-
luğunda oluşacak. Günde 1,5 
milyon, yılda 550 milyon yol-
cu taşıyacak. Beylikdüzü’nden 
Sabiha Gökçen’e seyahat süre-
sini 55 dakikaya indirecek bu 
proje İstanbul’un her noktasına 
kolay ve konforlu şekilde ulaş-
ma imkanı sunacak. Bunlar-
la birlikte toplamda, 76,4 km 
uzunluğuna sahip; Ümraniye-
Üsküdar-Beykoz, Hacıosman-
Çayırbaşı-Sarıyer, İTÜ-Maslak-
Kâğıthane, Üsküdar-Kadıköy 
ve Ayvansaray-Fenertepe 
metro hattı, Yenidoğan-
Söğütlüçeşme metro hattı-
nın Emek-Söğütlüçeşme arası, 

Bostancı-Kayışdağı ve Laleli-
Ayvansaray Tramvay Hattı ile 
Zincirlikuyu-Ortaköy teleferik 
hattı projelerimizin ön fizibili-
te ve güzergâh etüt çalışmaları-
na devam ediyoruz. 2025’te top-
lam 39 milyar lira ayırdığımız 
raylı sistemlerin toplu ulaşım 
içerisindeki payını, 2029 itiba-
riyle yüzde 39,5’e çıkarmayı he-
defliyoruz.”

“BİZİM DÖNEMİMİZDE ULAŞIM 
SÜBVANSİYONU 3.4 MİLYAR 
DOLARA ULAŞTI”

- 2014-18 yılları arasında, 
İBB bütçesinin ortalama yüzde 
7’si ulaşıma sübvansiyon olarak 
kullanılıyordu. Biz, ekonomik 
krizde artan yakıt maliyetlerini 
halkımıza yansıtmamak adına, 
2020-24 yıllarında, bütçemi-
zin yüzde 15’ini ayırmak zorun-
da kaldık. Böylece 2014-18 yıl-
larında ulaşıma destek 1.7 mil-
yar dolar seviyesindeyken, bi-
zim dönemimizde ulaşım süb-
vansiyonu 3.4 milyar dolara 
ulaştı. Bu kapsamda, özel halk 
otobüslerine 1.2 milyar dolarlık 
devasa bir sübvansiyon desteği 
sağladık. Burada, öz kaynakla-
rımızla 252 yeni metrobüs ala-
rak, filomuzu yenilediğimizi de 
kaydetmek isterim. 2024-29 dö-
neminde ise bu kaleme, toplam 
526 milyar TL, yani 15,5 milyar 
dolar ayıracağız.

“HANE HALKINA YAPILAN 
TRANSFERLER KALEMİNİ 883 
MİLYON DOLARDAN 2,6 MİLYAR 
DOLARA ÇIKARDIK”

- Bizden önceki yönetimle-
rin, yılda ortalama 160 milyon 
dolar kullandığı, ‘hane halkına 
yapılan transferler’ kalemini, 
biz, 638 milyon dolar seviyesi-
ne çıkardık. Başka veriyle ifade 
etmek gerekirse; 2014-18 ara-
sında, toplam 883 milyon do-
lar olan bu kalemi, biz, 2019-24 
arasında toplam 2,6 milyar do-
lara çıkardık. 2025 yılı için ön-
gördüğümüz tutar ise, yakla-
şık 840 milyon dolar, yani 34,5 
milyar liradır. Sosyal yardım, 
İstanbul Kart ve ihtiyaç sahiple-

rine yardım projeleri kapsamın-
da, 2025 yılı bütçesinde, 5.7 
milyar TL ayırdık. 

“2025 YILINDA, YENİ YUVAMIZ 
İSTANBUL İNŞAATLARI İÇİN 2 
MİLYAR LİRA BÜTÇE AYIRDIK”

- İstanbul’da, çocuklarımı-
zın okul öncesi eğitim hizmet-
lerinden faydalanmaları ama-
cıyla, Yuvamız İstanbul Çocuk 
Eğitim Merkezi projesini baş-
latmıştık. Türkiye’nin en ka-
liteli markalarından birisi 
oldu. Ve şu anda, 105 Yuvamız 
İstanbul’da, aktif bir biçimde 
çocuklarımızı hayata hazırlıyo-
ruz. 150 merkeze ulaşacak bir 
biçimde, tam gaz bu yatırım-
larımıza devam edeceğiz. 2025 
yılında, yeni Yuvamız İstan-
bul inşaatları için 2 milyar lira 
bütçe ayırdık. Açtığımız eğitim 
merkezlerinde, yaklaşık 15 bin 
çocuğumuzu mezun ettik. Tam 
kapasiteye ulaştığımızda, yılda 
20 bin çocuğumuzu mezun ede-
ceğimiz kreşleri İstanbullulara 
kazandırmanın gururunu yaşa-
yacağız. 

“YENİ DÖNEMİMİZDE, AYNI 
MOTİVASYONLA, YÜKSEK 
ENERJİYLE ‘TAM YOL İLERİ’ 
DİYORUZ…”

“Küresel düzeyde iş birliği ve 
dayanışma esaslı bir demokra-
tik düzeni birlikte inşa edebili-
riz. Son 20 yılda toplumsal bir-
lik ve dayanışmayı yeniden inşa 
edebiliriz. Tarihin bu zor döne-
mecinde, ülkemizde yanlış gi-
den işleri düzeltmek, kentleri-
mizi ve doğamızı korumak, de-
mokrasimize sahip çıkmak için 
yeterince gücümüz de enerjimiz 
de inancımız da var. Bu süreçte 
öncelikle biz, İBB Meclis üyeleri 
ve tüm İBB çalışanları sorumlu-
luk alacağız. Daha iyi bir İstan-
bul ve daha güçlü bir Türkiye 
için tüm gücümüzle mücade-
le edeceğiz. Bu yüzden yeni dö-
nemimizde, aynı motivasyon-
la, yüksek enerjiyle ‘tam yol ile-
ri’ diyoruz…” 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

TBB ve İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, Saraçhane’deki 
tarihi Meclis Salonu’nda 
2025 yılı bütçesi 
sunumunu gerçekleştirdi. 
İSKİ ve İETT dahil, 2025 
yılı konsolide bütçelerinin 
564 milyar lira olacağını 
aktaran İmamoğlu, “36 
milyar liradan 564 milyar 
liraya... Bu değişimin 
gerçek bir büyümeyi, 
bolluğu, bereketi ifade 
etmesini çok ama çok 
isterdim. Ama maalesef 
bu rakamların öyle bir 
anlamı yok. Sadece bu 
iki rakam bile, Türkiye’ye 
son beş yılda yaşatılan 
ekonomik krizin boyutunu 
kavramamız açısından 
ibret verici” dedi.

İMAMOĞLU, iBB VE İMAMOĞLU, iBB VE 
iŞTiRAKLERiNiNiŞTiRAKLERiNiN

2025 BÜTÇESiNi AÇIKLADI2025 BÜTÇESiNi AÇIKLADI
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İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin (İBB) 39 ilçe-
de, 23 Kasım-10 Aralık tarihle-
ri arasında, şiddete karşı daya-
nışma söyleşileri başlığı altında 
düzenlediği söyleşilerin durak-
larından biri de Maltepe’ydi. 
Maltepe Belediyesi işbirliği ve 
ev sahipliğinde, Yaşar Kemal 
Kültür Merkezi’nde düzenlenen 
söyleşiye kadın ve çocuk yoksul-
luğu üzerine araştırmalar ya-
pan aktivist ve gazeteci-yazar 
Hacer Foggo ve İstanbul Üniver-
sitesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Emine Sevgi Uçan Çubukçu ka-
tıldı. İBB Sosyal Hizmetler Da-
iresi Başkanlığı, Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü, İBB Ka-
dın biriminin verdiği destekle 
düzenlenen söyleşiye çok sayıda 
vatandaş katılırken kadınların 
sorunları kent yoksulluğu çer-
çevesinde masaya yatırıldı.

“KADINLARIMIZ ŞİDDET 
SARMALINDA”

Maltepe Belediyesi Baş-
kan Yardımcısı Nimet Karabu-
lut yaptığı açılış konuşmasın-
da, “Belediye Başkanımız Esin 
Köymen adına hepinizi sevgi 
ve saygıyla selamlıyorum. Ka-
dınlarla ilgili problemler sadece 
Türkiye’de değil dünyadaki bü-
tün ülkelerde var. Hepimiz bi-
liyoruz ki Âdem ile Havva’nın 
cennetten kovulması bile kadı-
na atfedilir.  O günden bugüne 
kadınlarımız her noktada suç-
lu ilan ediliyor. Hepimiz yaşa-
dığımız toplumda görüyoruz ki 
kadınlarımız şiddet sarmalı ile 
iç içe. Son yıllarda yaşadığımız 

olaylar da bunu doğruluyor. Biz 
geçmişte bu kadar şiddetle kar-
şılaşmıyorduk. Mutlaka kadına 
yönelik şiddet vardı ama özel-
likle son 20 seneden bu yana 
kadınlar, aileler şiddetle kar-
şılaşıyor. Bunun nedeni açık-
ça söylemek gerekir ki siyasi. 
Bu iktidar, kadınların yaşama-
sını, sokakta olmasını, hamile 
olarak yürümesini, gülmesini, 
topluma katılmasını istenmi-
yor. İşte biliyorsunuz en sonun 
da çalışan kadınlar için önemli 
ihtiyaçlardan biri olan 
belediye kreşlerini 
kapatmakla gün-
demdeler. Mad-
di durumu iyi 
olmayan, ço-
cuklarını kre-
şe vermek is-
teyenler ve 
elbette iş ha-
yatına atıl-
mak isteyen-
ler için kreşle-
rimiz çok önem-
li. Belediye ola-
rak hepimizin ama-
cı bulunduğumuz bölge-
deki mağdur insanlara ulaşabil-
mek.” dedi. Karabulut konuş-
masında kadınlara yönelik sun-
dukları hizmetlerden de bah-
setti.

“YOKSULLUĞUN 
KADINSALLAŞMASI SÖZ 
KONUSU”

Açılış konuşması sonra-
sı İstanbul Üniversitesi Öğre-
tim Üyesi Doç. Dr. Emine Sev-

gi Uçan Çu-
bukçu konuş-
ma yaptı. 
Doç. Dr. Çu-
bukçu, “Yok-
sulluğun ter-

minolojik ola-
rak kadınsallaş-

ması diye bir te-
rim var. Yükü kadı-

nın taşıdığı, hem dün-
yada hem de Türkiye’de bir sis-
tem var. Bugün biz niye bir ara-
dayız? 25 Kasım Kadına Yönelik 
Şiddete Karşı Uluslararası Mü-
cadele Günü için bir aradayız. 
Yoksulluğun kadınlaşması bir 
şiddet türü. Maddi, fikri, eği-
timde yoksun olmak... Bunla-
rın toplamına işaret eden kav-
ramdır, şiddet. Türkiye’de yok-
sulluğu gelir düzeyi olarak he-
pimiz yaşıyoruz. Şiddetin ba-
hanesi olamaz. Toplumsal cin-

siyet temelli ekonomik, siya-
sal, kadınsal dışlanma da bir 
şiddet türüdür. Kadınların ka-
musal alandan dışlanmış olma-
sı şiddettin en büyük türüdür. 
Bütün bunlara rağmen kadın-
lar kamusal alana çıkıyor ve biz 
de varız diyorlar. Pek çok şiddet 
türü artıyor. Neden? Çünkü ka-
dın artık daha güçlü. Kamusal 
alanda, özel alanda ve siyaset-
te ben de varım diyor. Bunları 
birlikte düşünmek lazım.” diye 
konuştu.

“4P UYGULANMALI”
Konuşmasında dünyada, 

Türkiye’de ve tarihsel süreç-
te kadın haklarının gelişimi 
üzerine de bilgi veren Çubuk-
çu, kadın haklarının aktif ola-
rak korunması için “İstanbul 
Sözleşmesi”yle birlikte kadına 
yönelik şiddete karşı 4P adı ve-
rilen yaklaşımın, yani “önle-

me, koruma, cezalandırma ve 
tüm bunlara bütüncül bakış”ın 
uygulanmasının önemine dik-
kat çekti.

“YOKSULLUK ÇOK 
KARMAŞIKLAŞTI”

Sulukule Mahallesi’ndeki 
kentsel dönüşüm sırasında kent 
yoksulluğu ve kadınlar üzeri-
ne yaptığı çalışmaları anlatarak 
sözlerine başlayan aktivist ve 
gazeteci-yazar Hacer Foggo şun-
ları söyledi: “Aslında yoksulluk 
karmaşık. Sistem ne hale getir-
di. Bugün yoksulluk sınırının 
altındayız. Çalışan yoksulluğu 
diye bir şey başladı. Kayıt dışı 
çalışan ailelerle tanıştım. 4 te-
mel ihtiyaca bile erişemiyor on-
lar. Kiralarla birlikte her şeyin 
fiyatları attı. Ekonomik durum-
lar en çok da kadınları etkiliyor 
yapıyor. Son 1-2 yılda asıl so-

rumluluk sahibi olanlar hep bir 
savunma halinde. İzmir’deki 
olayı düşünün. Kadının çocuk-
larını bırakıp hurdaya gitmesi 
ve yaşam tarzı bile suç olabili-
yor. 5 çocuğu ölmesine rağmen 
bakanlık kadını suçlu ilan ede-
biliyor. Bu haliyle kadın cina-
yetlerine baktığınız zaman en 
fazla yoksul kadınların öldürül-
düğünü de görüyorsunuz.”

“DAHA FAZLA KONUŞMAYA 
İHTİYACIMIZ VAR”

Kadınların sosyo-ekonomik 
olarak desteklenmesinin yanı 
sıra ekonomik olarak da güçlü 
olmaları gerektiğinin altını çi-
zen Foggo, “Kadınların ayakla-
rı üzerinde kalmasını sağlaya-
cak projelerin önemli olduğunu 
düşünüyorum. Kadınlar ekono-
mik olarak güçlü olsunlar ki öz-
gür olsunlar. Sosyal destekler 
kadınlara nefes aldıracak du-
rumda da değil. Devlet de san-
ki verilen yardımlar yeterliymiş 
gibi en ufak bir çalışma görün-
ce yardımları kesebiliyor. Bu da 
haliyle kadınları kayıt dışı ça-
lışmaya yönlendiriyor. Bununla 
birlikte yoksulluk tükenmişli-
ği de beraberinde getiriyor. Gü-
nümüzde depresyon, kaygı ve 
daha fazla içine kapanma duru-
mu yaşanıyor. Depresyonun bir 
hastalık değil tepki olduğunu 
düşünüyorum. Birbirimizle da-
yanışacağız. Daha fazla konuş-
maya ihtiyacımız var.” dedi. 
Söyleşi sonrası soru-cevap kıs-
mına geçildi. Sonrasında ise ka-
tılımcılara çiçek takdim edildi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Sarıyer Belediyesi’nde top-
lu sözleşme sevinci yaşan-
dı. Sarıyer Belediyesi adına 
yetkili SODEMSEN ile DİSK 
Genel İş Sendikası arasın-
da Sarıyer Belediyesi İştira-
ki SARBEL’de istihdam edi-
len 2.220 personeli kapsayan 
toplu iş sözleşmesi anlaşmay-
la sonuçlandı. Yapılan anlaş-
mayla İstanbul ilçe belediye-
leri arasında en yüksek yev-
miye bedeline sahip Sarıyer 
Belediyesi oldu. Sarıyer Bele-
diyesi adına yetkili SODEM-
SEN ile Disk Genel İş Sendika-
sı arasında Sarıyer Belediyesi 
iştiraki olan Sarbel Org. Tem. 
Spor Hizm. İnş. Gıda San ve 
Tic A.Ş.’de istihdam edilen 
2.220 personelin 01.07.2024 

- 30.06.2026 tarihlerini kap-
sayacak toplu iş sözleşme-
si (TİS) anlaşmayla sonuçlan-
dı. Toplu İş Sözleşmesi, Sa-
rıyer Belediye Başkanı Sayın 
M. Oktay AKSU, Disk Genel 
İş Sendikası Başkanı Rem-
zi Çalışkan, TİS Daire Başka-
nı Faruk Saral, Disk/Genel İş 
İstanbul 1 Nolu Şube Başka-
nı Mehmet Pehlivan ve şube 
yönetimi, SODEMSEN Genel 
Sekreteri Cahit Korkmaz, TİS 
Uzmanı Av. Pamir Başer, Be-
lediye Başkan Yardımcıları, 
şirket yönetim kurulu, bele-
diye bürokratları, işyeri tem-
silcileri, katkılarıyla sonuçla-
narak imzalandı.

“EN DÜŞÜK YEVMİYE BRÜT 

1.501 TL OLDU”
Yeni yapılan anlaşmaya 

göre, 2024 yılı Ocak ayında 
işçilere verilen en düşük brüt 
yevmiye 702,00TL iken, yeni 
sözleşme kapsamında bu ra-
kam brüt 1.501,00 TL oldu. 
Buna göre,  Ocak 2024’te 
33.491,00 TL olan giydirilmiş 
en düşük işçi ücreti, Temmuz 
ayı itibariyle net 49.438,00 
TL’ye yükseltildi. Bu ücrete 
Günlük Yevmiye, Yemek, Yol, 
Yakacak, Sosyal Paket ve 52 
günden 60 güne çıkarılan ik-
ramiye dahil edildi. Ayrıca, 
bu zam oranı 1 Temmuz 2024 
- 31 Aralık 2024 tarihleri ara-
sında geçerli oldu, 2025 Ocak 
ayında TÜFE oranında zam 

yapılacak ve bu artış altı ay-
lık periyotlarda TÜFE oranın-
da tekrarlanacak. Bu tuta-
ra; Sorumluluk Ücreti, Engel-
li – Engelsiz Çocuk Yardımı, 
Eğitim Yardımları, Engelliler 
Günü İkramiyesi, Ramazan 
ve Kurban Bayramı İkramiye-
leri ve Giyim ve Temizlik Yar-
dımı dâhil edilmedi. Bu des-
tekler ise ayrıca hesaplanarak 
işçilere ödenecek. Anlaşılan 
bu ücret dışında, çalışanların 
medeni durumları, görev tür-
leri, iş pozisyonları ve sorum-
luluklarına göre direksiyon 
ücreti, koku tazminatı, geçi-
ci görev yollukları, doğum, 
evlilik ve afet destek ödemesi 
gibi ek sosyal destekler de ay-
rıca hesaplanarak ödenecek.

“SÖZLEŞMEMİZ 
ÇALIŞANLARIMIZA HAYIRLI 
OLSUN”

Konu ile ilgili Sarıyer Be-
lediyesi tarafından yapılan 
açıklamada, “Söz konusu söz-
leşmede Sarbel Org. Tem. 
Spor Hizm. İnş. Gıda San ve 
Tic A.Ş. bünyesinde istihdam 
edilen belediye çalışanlarının 
ortak ekonomik, sosyal ve 
mesleki hak ve menfaatlerin-
de iyileştirmeler yapılmıştır. 
Yapılan sözleşme ile İstanbul 
ilçe belediyeleri arasında en 
yüksek yevmiye bedeline sa-
hip olan Sarıyer Belediyesi ol-
muştur. Tüm emeği geçen-
lere teşekkür eder, hayırlı ol-
masını dileriz” denildi.

Maltepe’de konu yoksulluk 
ve kadın sorunları
Maltepe Belediyesi ve İBB Kadın işbirliğiyle 25 Kasım Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası 
Mücadele Günü kapsamında Maltepe’de “Kent yoksulluğu ve kadın” konulu söyleşi düzenlendi. Söyleşide 
kadınların şiddet sarmalından çıkabilmeleri için ekonomik olarak özgürlüklerini kazanmaları ve 
yoksulluğun kadınsallaştığı süreçte daha fazla dayanışma ve birlikteliğe ihtiyaç duyulduğu vurgulandı.

Beyoğlu’nda özel sergi
Beyoğlu’nun hafıza mekanlarından olan Rahmi 
M. Koç Müzesi’nin 30. Yılı kutlamaları kapsamında 
“Beygir Gücü” adlı özel bir sergi açıldı. “Atın 
otomobille, sanatın mühendislikle buluştuğu müthiş 
bir tarihsel yolculuk” temasıyla düzenlenen sergide, 
klasik otomobiller ve sanat eseri niteliğindeki at 
heykelleri bir araya getirildi.

İstanbul’da Haliç kıyısında yer alan 
Rahmi M. Koç Müzesi, 30’uncu yılı-
nı “Beygir Gücü” adlı özel bir sergiyle 
kutladı. Koç Holding Şeref Başkanı ve 
Vehbi Koç Vakfı Yönetim Kurulu Baş-
kan Vekili Rahmi M. Koç’un ev sahip-
liğinde gerçekleşen sergi tanıtım gece-
sine, İstanbul Valisi Davut Gül, İstan-
bul Büyükşehir Belediye Başkanı Ek-
rem İmamoğlu, Beyoğlu Belediye Baş-
kanı İnan Güney ve pek çok seçkin da-
vetli katıldı.

TARİHSEL YOLCULUK: AT VE 
OTOMOBİLİN BULUŞMASI

“Atın otomobille, sanatın mühen-
dislikle buluştuğu müthiş bir tarihsel 
yolculuk” temasıyla düzenlenen ser-
gide, klasik otomobiller ve sanat ese-
ri niteliğindeki at heykelleri bir ara-
da sergileniyor. Rahmi M. Koç, açılış 
konuşmasında paha biçilmez otomo-
billerini müzeye emanet eden koleksi-
yonerlere, at heykellerine katkı sağla-
yan sanatçılara ve sponsorlara teşek-
kür etti.

HASKÖY CADDESİ’NİN ADI 
DEĞİŞTİRİLDİ

Gecede bir başka önemli duyu-
ru ise İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu’ndan gel-
di. İmamoğlu, Beyoğlu’nun en işlek 
caddelerinden birisi olan ve Rahmi 
M. Koç Müzesi’nin yer aldığı Hasköy 
Caddesi’nin isminin “Rahmi M. Koç 
Caddesi” olarak değiştirildiğini açıkla-
dı. Rahmi Koç’a, üzerinde yeni cadde 
adının yazılı olduğu bir sokak tabelası 
hediye edildi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Sarıyer’de 2220 personel anlaşmaya vardı
Sarıyer Belediyesi adına yetkili SODEMSEN ile 
DİSK Genel İş Sendikası arasında belediyenin 
iştiraki olan SARBEL’de istihdam edilen 2.220 
personel için toplu iş sözleşmesi imzalandı

Endüstriyel otomasyon Hangar’da şekilleniyor
Endüstriyel otomasyona dair yeniliklerin ve sektörel vaka analizlerinin paylaşıldığı, 12 ana sektörden 
450 firmanın katılım sağladığı imalat sanayine yönelik etkinlik Hangar’da gerçekleştirildi

Yenilik ve bilgi 
rüzgârı esti

Sektörün önde gelen 
profesyonelleri ve sana-
yicilerini bir araya geti-
ren bu etkinlik, endüst-
riyel otomasyonun gele-
ceğini şekillendiren fikir-
lerin ve uygulamaların 
sergilendiği eşsiz bir bu-
luşma noktası oldu. Sek-
törler arası iş birliğinin 
önemini vurgulayan et-
kinlik, sanayide verim-
lilik ve dijital dönüşüm 
adına önemli bir kilo-
metre taşı olarak hafıza-
larda yerini aldı.

Kartal Belediyesi Makine Hangar- 
Bilim, Mühendislik ve Teknoloji Mer-
kezi, 26-28 Kasım 2024 tarihleri ara-
sında endüstriyel otomasyon sektörü-
nü farklı yaklaşımla bir araya getirdi. 
Deutsche Messe Türkiye, Makina Mü-
hendisleri Odası İstanbul Şubesi ve En-
düstriyel Otomasyon Sanayicileri Der-
neği (ENOSAD) iş birliğiyle düzenlenen 
bu etkinlik, imalat sanayisine yönelik 
en gerçekçi çözümleri, sektörün lider 
markaları ve profesyonelleriyle masaya 
yatırdı. Endüstriyel otomasyona dair 
yeniliklerin ve sektörel vaka analizle-
rinin paylaşıldığı, 12 ana sektörden 
450 firmanın katılım sağladığı etkin-
likte 80’den fazla konuşmacı yer aldı. 
2000’in üzerinde profesyonelin katıl-
dığı etkinlik, iş birliği fırsatlarını artı-
ran ve sektörel bilgi paylaşımını güç-
lendiren eşsiz bir platform sundu.

BAŞARIYA DAİR HİKÂYELER
Otomotiv, beyaz eşya, FMCG, kim-

ya, gıda ve ambalaj, ağır sanayi, ma-
kina, iç lojistik ve depolama, ağaç ve 
mobilya ile tekstil gibi pek çok sektö-
re dair başarı hikâyeleri, yatırım sü-
reçleri ve proje detayları panellerde ele 

alındı. Vaka analizlerinde projelerin 
ölçeklenebilirlik potansiyeli, yatırım 
geri dönüşleri ve elde edilen çıkarım-
lar paylaşıldı. Fuaye alanında yer alan 
stantlarda ise Sensör, PLC, Dijital İkiz, 
Endüstriyel Yapay Zeka, HMI/SCADA, 
Robotik, VR/AR, IoT/MES, Görüntü İş-
leme Teknolojileri gibi pek çok yeni-
likçi ürün ve çözüm sergilendi. Gün-
cel otomasyon demolarıyla katılımcı-
lar, geleceğin üretim teknolojilerini 
yakından inceleme fırsatı buldu.
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Avcılar Belediyesi’nin 25 Ka-
sım Kadına Yönelik Şiddete Kar-
şı Uluslararası Mücadele Günü 
vesilesiyle düzenlediği çalışta-
ya kadınların ilgisi büyüktü. 
“Birlikte Güçlüyüz” sloganıyla 
bir araya gelen katılımcılar gün 
boyu süren grup çalışmaların-
da; “Toplumsal Cinsiyet Eşitli-
ği ve Şiddetle Mücadele Strateji-
leri, Kadın Hakları ve Yasal Gü-
venceler: Şiddete Uğrayan Ka-
dınların Hukuki Korunması, 
Ekonomik Bağımsızlık ve Ka-
dın Güçlendirme Politikaları, 
Medya, Dil ve Toplumsal Algı: 
Şiddetin Normalleştirilmesine 
Karşı Mücadele, Yerel Yönetim-
lerin Rolü: Kadına Yönelik Şid-
detle Mücadelede Belediyelerin 
Faaliyetleri, Kadın Örgütlülü-
ğü ve Sivil Toplumun İş Birliği, 
Afet, Kriz Dönemi ve Şiddetle 
Mücadele, Psikolojik Şiddet ve 
Kadınlar: Sessiz Tehdidin Yıkıcı 
Sonuçları”  konularını konuştu, 
çözüm yolları aradı.

Kadına şiddetin önlenmesine 
yönelik stratejiler geliştirmek, 
ilgili kurumlarla iş birliği ola-
naklarını artırmak ve yerel yöne-
timlerin bu alandaki sorumlu-
luklarını güçlendirmek için dü-
zenlenen çalıştayın sonunda so-
nuç bildirgesi yayınlandı. Hazır-
lanan sonuç bildirgesi 81 ilin be-
lediyelerine emsal teşkil etmesi 
açısından gönderilecek ve kadın-
ların güvenliğini sağlamaya yö-
nelik Avcılar Belediyesi için bir 
Eylem Planı oluşturulacak.

ÇAYKARA: HEP BİRLİKTE EŞİT 
BİR AVCILAR YARATACAĞIZ

Çalıştayın açılış konuşması-
nı ise Avcılar Belediye Başkanı 
Utku Caner Çaykara’nın eşi Asi-
ye Çaykara yaptı. “Kadına kar-
şı şiddet, yalnızca bireylerin de-
ğil; toplumun onuruna doku-

nan bir meseledir. Bugün bura-
da bu karanlık gerçeği dönüş-
türmek için omuz omuza ol-
mak güç veriyor. Şiddete kar-
şı yalnız ve çaresiz olmadığımı-
zı, birlikte daha güçlü olduğu-
muzu göstermek ve şiddete kar-
şı çözüm önerileri üretebilmek 
için bir aradayız. Şiddetin ba-
hanesi olmaz diyerek bugün bir 
kez daha İstanbul Sözleşmesi ve 
onun hukuki dayanağı 6284 ya-
sasının önemini biliyor; uygu-
lanması gerektiğine inanıyo-
rum. Bugün bu salonda, birbi-
rimizi güçlendirecek, yeni yol-
lar ve çözümler üreteceğiz. Or-
tak aklımızı kalbimizi bugün 
şiddetle mücadele için birbirin-
den farklı alanlardan gelen mü-
cadele eden bizlerle buluştura-
cağız. Birbirimizi dinleyerek, 

kenetlenerek, fikirlerimizi pay-
laşarak, dayanışmamızla bir 
kez daha iyi ki kadınlar var iyi 
ki kadın dayanışması var diye-
ceğiz! Ben, bir eğitimci olarak 
her gün kız çocuklarının gözle-
rine bakıyor ve gelecek ışığını 
görüyorum. Aydınlık yarınların 
habercisi olan bu ışığın sönme-
mesi için onlara güvenli, eşit 
ve adil bir dünya bırakmamız 
gerekiyor. Bunun yolu da bu-
gün burada konuşulan, tartışı-
lan ve hayata geçirilen adımlar-
dan geçiyor. Ve bu değerli tar-
tışmalar sonucu bugün bu ken-
ti yeniden inşa etmenin yolla-
rını, görevlerini çıkaracağımı-
za ve hep birlikte eşit bir Avcılar 
yaratacağımıza yürekten inanı-
yorum. Bu çalıştayı hayata ge-
çiren arkadaşlarımıza emekle-

ri için teşekkür ediyorum. Ayrı-
ca, sözü bana bırakarak biz ka-
dınların sesine verdiği değe-
ri gösteren saygıdeğer eşim, be-
lediye başkanımız Utku Caner 
Çaykara’ya da teşekkür etmeyi 
bir borç bilirim. İstanbul sözleş-
mesi yaşatır! Birlikte daha güç-
lüyüz!” dedi.

“SALONLAR KADINLARIN”
Açılış konuşmasının ardın-

dan salondan ayrılan Avcılar 
Belediye Başkanı Utku Caner 
Çaykara; “Tabi biraz önce sa-
londaydım ama kadın arkadaş-
larımız, başkanım sizin de çık-
manız gerekiyor dediler. Biz-
de salonları tamamen kadın ar-
kadaşlarımıza bıraktık. Çok 
önemli bir çalıştay gerçekleşti-
riyorlar. Toplumun her alanın-
da bu konun maalesef kadınlar 

tarafından tartışılmaması, ola-
ya bu açıdan bakılmaması bizi 
endişelendiriyor. Tabi yerel yö-
netimler olarak bizler yaptığı-
mız toplantılarda ve çalıştay-
larda özellikle kadına yönelik 
şiddetin önüne nasıl geçebili-
riz diye her fırsatta değerlendi-
riyoruz. Ama esas çözümün ya-
salarla mümkün olabileceğini, 
caydırıcı cezaların getirilmesi 
gerektiğini, ve mutlaka İstan-
bul Sözleşmesi’nin, hatta ötesi-
ne de geçerek çok daha etkin ya-
saların olması gerektiğini,  her 
zaman her fırsatta dile getiriyo-
ruz.” dedi.

“EŞİT VE ŞİDDETSİZ BİR TOP-
LUM İNŞA EDECEĞİZ!”

Sokakların kadınlar için gü-
venli hale getirmek için çalış-

malar yürüttüklerini belirten 
Başkan Çaykara sonuç bildirge-
si ile hazırlanacak eylem planın 
Avcılar Belediyesi tarafından 
uygulanacağını söyledi. 

Yürüttükleri çalışmalar 
hakkında bilgi veren Çayka-
ra; “Ekiplerimizle bir tespit ça-
lışması yaptık. Özellikle şehri-
mizde yanmayan sokak lamba-
larını konusunda. Tabi bu konu 
direk bizim yetki alanımız-
da değil. İlgili kurum BEDAŞ’la 
da gerekli diyalogları kurarak 
Avcılar’da yanmayan tek bir so-
kak lambası bırakmayacağız. 
Çok ciddi farkındalık çalışmala-
rı yapacağız. Avcılarımız eğitim 
seviyesi yüksek bir Cumhuriyet 
kenti. O anlamıyla Avcılar’da 
bu olayların yaşanması bizi de-
rinden ve fazlasıyla üzmekte-
dir. Bunların yaşanmaması için 
vatandaşlarımızı bilgilendir-
me çalışmaları yürüteceğiz. Bir 
“acil eylem planı” oluşturuyo-
ruz, Zabıta ekiplerimize sokak-
larda kadın güvenliği eğitimi 
vereceğiz. Sokaklarda güvenli-
ği sağlayan zabıtalarımız, ka-
dınlara destek olmak için ha-
zır olacak. Kadınların öz savun-
ma anlamında eğitimlere ihti-
yaçları var, bu konuda belediye 
olarak adımlar atıyoruz. Öz sa-
vunma kursları ile kadınlarımı-
zı sadece yasalarla değil kendi 
güçleriyle de koruyacağız. Ka-
dınların olası bir şiddet anında 
nereye ulaşabileceği konusunda 
ulaşabilmesi için belediyemiz-
de bir birim oluşturuyoruz. Ola-
sı bir şiddet anında da vatan-
daşlarımızı bilgilendireceğiz. 
Eşit ve şiddetsiz bir toplum inşa 
edeceğiz. Avcılarımızın sokak-
ları güvenli olsun diye, biz eli-
mizden geleni yapacağız.” şek-
linde konuştu.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Silivri Belediye Başka-
nı Bora Balcıoğlu Büyükkılıç-
lı Mahallesi’nde mahalle top-
lantısı düzenledi. Vatandaşla-
rın görüş ve önerilerini dinle-
yen Başkan Balcıoğlu, beledi-
ye başkanı olarak görev süre-
cinde herkesin görüş ve talep-
lerine eşit mesafede yaklaştığı-
nı belirtti.

Adaylık sürecinde verdiği 
“Birlikte karar alıp birlikte yö-
neteceğiz” sözünü hatırlatan 
Başkan Balcıoğlu, göreve baş-
ladığı ilk gün rozetini çıkara-
rak tüm Silivri halkının beledi-
ye başkanı olacağını ilan ettiği-
ni söyledi.

BALCIOĞLU: BAŞARI SADECE 
BİR KİŞİYE AİT DEĞİL

Başkan Balcıoğlu, beledi-
ye yönetiminde herkesin sesi-
ni duyurabileceği bir anlayış 
benimsediklerini ifade ederek 
şunları söyledi:

“Demokrasi, yalnızca seçen-
lerin değil, seçmeyenlerin de 
kendini güvende hissettiği bir 
sistemdir. Biz, Silivri’mizi daha 
güzel bir geleceğe taşımak için 
gece gündüz demeden çalışıyo-
ruz. Bu başarı yalnızca bir kişi-
nin değil, sizlerle kurduğumuz 
ortak akıl ve iş birliğinin eseri-
dir.”

Mahalle toplantılarının, 
muhtar buluşmalarının ve va-
tandaş geri bildirimlerinin hiz-
met anlayışında büyük öne-
me sahip olduğunu vurgulayan 
Başkan Balcıoğlu, Silivri’nin 
güzelliğinin yalnızca fiziksel 
yapılarla değil, insanlar arasın-
da kurulan bağlarla ortaya çık-
tığını dile getirdi.

Son altı ayda gerçekleştiri-
len hizmetlere değinen Başkan 

Balcıoğlu, Silivri’nin modern, 
dayanıklı ve yaşanabilir bir şe-
hir olması için yapılan projeler-
den bahsetti. Başkan Balcıoğlu, 
vatandaşların taleplerine hız-
lı çözümler üretmek için beledi-
ye ekibinin her alanda özveriyle 
çalıştığını belirtti.

“SİZLERİN TALEPLERİNİ 
UNUTMADAN GÖREVİMİZİ 
YERİNE GETİRİYORUZ”

Sadece fiziksel projelerle de-
ğil, insan odaklı hizmetlerle de 
Silivri’yi güzelleştirmeyi hedef-
lediklerini belirten Başkan Bal-
cıoğlu, sosyal yardımlardan ta-
rımsal üretime kadar ge-
niş bir yelpazede yürü-
tülen çalışmalar hak-
kında bilgi verdi.

Belediyenin ger-
çekleştirdiği her hiz-
mette ve projede 
halkın katkısını ve 
desteğini göz önünde 
bulundurduklarını vur-
gulayan Başkan Balcıoğlu, 
şöyle konuştu:

“Yaptığımız her çalışma-
da sizlerin alın terinden öde-
diğiniz helal paranın sorum-
luluğunu omuzlarımızda his-
sediyoruz. Bu projeler, birey-
sel imkânlarla değil, sizin öde-

diğiniz vergilerle hayata geçiri-
liyor. Bu bilinçle hareket ediyor 
ve sizlerin taleplerini bir an bile 
unutmadan görevimizi yerine 
getiriyoruz.”

“YAŞANABİLİR BİR SİLİVRİ 
BIRAKMAK EN BÜYÜK 
HEDEFİMİZ”

Başkan Balcıoğlu, göreve 
geldiği ilk 6 aylık süreçte ha-
yata geçirilen projeleri değer-
lendirdi. Silivri’nin tarım ara-
zilerinde yapılan 100’ün üze-
rinde kaçak yapının yıkıldığını 
vurgulayan Başkan Balcıoğlu,  
“Bu bereketli toprakların beto-

na boğulmasına asla mü-
saade etmeyeceğiz. Ge-

lecek nesillere yaşana-
bilir bir Silivri bırak-
mak en büyük hede-
fimiz” dedi.

Başkan Bal-
cıoğlu, Silivri 

Belediyesi’nin tarım-
sal kalkınma projeleri 

kapsamında, 26 mahalle-
de 2.075 çiftçiye toplamda 415 
ton yerli ve milli arpa tohumu 
dağıtılarak yaklaşık 19.000 dö-
nüm arazinin arpa tohumlarıy-
la buluşmasını sağladığını söy-
ledi. Başkan Balcıoğlu, ayrıca 
1.250 paket ayçiçek tohumu ve 

80.000 adet yazlık sebze fidesi-
nin de çiftçilere ücretsiz olarak 
dağıtıldığını ifade etti.

BÜYÜKKILIÇLI GENÇLERİNDEN 
KÜTÜPHANE TALEBİ

Büyükkılıçlı mahalle muh-
tarı Gülfiye Keskin, Silivri Bele-
diye Başkanı Bora Balcıoğlu’na 
düzenledikleri toplantı için te-
şekkürlerini iletti. Mahallesi 
adına konuşan muhtar Keskin, 
vatandaşların taleplerini ilet-
ti. Depreme hazırlık açısından 
deprem konteynırı ve mahal-
lenin gençlerinden kütüphane 
talebi olduğunu iletti.

Başkan Balcıoğlu, vatandaş-
ların ve Muhtar Keskin’in talep-
lerine yanıt vererek, kütüphane 
çalışmaları için gerekli notları 
aldığını ve ilerleyen süreçte bu 
konuda çalışmalar yapılacağını 
belirtti. Büyükkılıçlı Mahalle-
si için talep edilen deprem kon-
teynerine ilişkin cevap veren 
Başkan Balcıoğlu, “Büyükkılıç-
lı Mahallemizin deprem kon-
teynerini jandarma komutanlı-
ğına teslim ettik. Şu an 25 ma-
hallemizde deprem konteyner-
lerimiz hazır durumda ve ilerle-
yen süreçte bu sayıyı 35 mahal-
lemize ulaştıracağız” dedi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Eşit bir Avcılar için eylem planı!
Avcılar Belediyesi 25 Kasım Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele Günü vesilesiyle “Kadına Yönelik Şiddete Karşı Acil Eylem Çalıştayı” düzenledi. Bakırköy Belediye 
Başkanı Ayşegül Ovalıoğlu, STK temsilcileri, akademisyenler, siyasi parti üyeleri, hukukçular, medya uzmanları ve alanında uzman isimlerin katıldığı çalıştayda; toplumsal 
cinsiyet eşitliğinden, hukuki güvencelere, kadınların ekonomik güçlendirilmesinden, kriz dönemlerindeki dayanışmaya kadar pek çok konuda somut çözüm önerileri konuşuldu.

“Daha iyi yaşanabilir bir 
Silivri için çalışıyoruz”

Söz mahallelerde;

Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, Büyükkılıçlı Mahallesi’nde 
düzenlenen mahalle toplantısında vatandaşlarla bir araya geldi. 

Toplantıda, mahalle sakinlerinin öneri ve taleplerini dinledi.
25 Kasım Kadına Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele Günü 
kapsamında Küçükçekmece Belediyesi tarafından düzenlenen 
seminere Avukat Nazan Moroğlu konuk oldu. Moroğlu, 
günümüzde kadına şiddette bir ayrım olmadığını, zengin, yoksul, 
eğitimli, eğitimsiz tüm kadınların şiddet gördüğünü ifade etti.

Cennet Kültür ve Sanat 
Merkezi’nde gerçekleştirilen 
seminerde, Türkiye’de kadın 
hakları ve hukuku alanında 
öncü isimlerden, Türk Kadın 
Hukuku Uzmanı, Avukat Na-
zan Moroğlu, Kadına Yönelik 
Şiddetle Mücadele ve 6284 Sa-
yılı Yasa’yı değerlendirerek, 
şiddetle mücadelede çözüm 
önerilerini katılımcılarla pay-
laştı. Seminere Küçükçekme-
ce Belediye Başkan Yardımcı-
sı İlyas Dikici de katıldı. 

Av. Moroğlu: Kadın ve 
Eşitlik Bakanlığı’na İhtiya-
cımız Var, Bunun İçin Hay-
kırıyoruz

Kadına yönelik şiddetin 
bir insan hakları ihlali oldu-
ğunu ifade eden ve bu soru-
nun topyekün mücadele ile 
çözülmesi gerektiğine dikkat 
çeken Nazan Moroğlu, “Kadı-
na yönelik şiddetle ilgili 6284 
Sayılı Yasa uygulanıyor an-
cak eksik olan bir şey var. O 
da koordinasyon. Bu uygula-
ma, sadece hukukçuların, si-
vil toplumun, baroların, ka-
dın hakları merkezlerinin ça-
balarıyla, belli bir yere uzanı-
labiliyor. Herkes aslında üs-
tüne düşeni belki çok güzel 
yapıyor ama tüm kurumların 
işbirliği içinde çalışması la-
zım. Ne yazık ki hiçbiri bir-
birinden haberdar olamıyor. 
Bu noktada Kadın ve Eşitlik 
Bakanlığı’na ihtiyacımız var 
bunun için haykırıyoruz ar-
tık” diye konuştu. 

“KADINLAR HAKLARINI 
BİLMELİLER”

Şiddete uğrayan kadınla-
rın 6284 Sayılı Yasa’dan ha-
berdar olmasının ve hakla-
rını bilmesinin de önemi-
ne değinen Nazan Moroğlu, 

“Bir kadın şiddet görüyorsa; 
gerek belediyeler, gerek si-
vil toplum kuruluşları gerek 
İstanbul Barosu’na başvu-
ruda bulunabilir. Her baro-
da adli yardım büroları var-
dır. Oradan ücretsiz bir şe-
kilde avukat ataması yapılır. 
Karşı karşıya kaldığımız va-
kalarda görüyoruz ki şidde-
tin yoksul, zengin, eğitimli, 
eğitimsiz ayrımı yok. 6284 
Sayılı Yasa’nın avantajlı bir 
yönü var. Başvurduğunuz 
anda derhal koruma kararı 
veriliyor. Bu anlamda kadın 
sığınmaevleri de iyi bir gö-
rev yapıyor. Kadın en azın-
dan gidebileceği yeri biliyor. 
Ama bilmiyorsa ne yazık ki 
koruma kararını alsa da gi-
deceği yeri bilmediği için ya 
bir daha şiddete uğruyor ya 
da yaşam hakkı elinden alı-
nıyor. İşte kadınlar insan 
hakları için kendi mücadele-
lerini veriyorlar” dedi. 

Seminerde Nazan Mo-
roğlu, katılımcıların soru-
larını da yanıtladı. Semi-
ner sonunda Başkan Yardım-
cısı İlyas Dikici, Küçükçek-
mece Belediyesi tarafından 
Çağdaş Yaşamı Destekle-
me Derneği’ne yapılan bağı-
şın sertifikasını, Moroğlu’na 
takdim ederek, katılımların-
dan dolayı teşekkür etti.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

“Günümüzde 
kadına 
şiddette 
ayrım yok”
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Şişli Belediyesi, dünyada en 
fazla sayıda ülke tarafından ka-
bul gören resmi belge olan Bir-
leşmiş Milletler Çocuk Hakla-
rı Sözleşmesi’nin kabulünün 
35’nci yılında, “Çocukların Gü-
vende Olduğu Bir Kent için Or-
tak Akıl Çalıştayı” gerçekleş-
tirdi. Çocuklar için güvenli bir 
kent yaşamının oluşmasına yö-
nelik paydaşların sorumluluk-
larını ve somut adımları belirle-
meyi amaçlayan çalıştaya, Şişli 
Belediye Başkanı Resul Emrah 
Şahan’ın yanı sıra alanında uz-
man konuklar katıldı.

İngiltere Kuzeybatı Bölge-
si Eski Başsavcısı ve Avukat Na-
zir Afzal video-konferans yo-
luyla katılırken, Gazeteci Emin 
Çapa’nın moderatörlüğünde 
gerçekleşen çalıştayda; Dr. As-
lıhan Öztezel, Prof. Dr. Kasım 
Karataş, Prof. Dr. Emel Baş-
türk, Dr. G. Arzu Erturan Top-
gül, Dr. Kamile Lezgin Cihan-
demir, Doç. Dr. İlknur Hacısof-
taoğlu ve Doç. Dr. Saniye Ben-
cik Kangal, konuşmacı olarak 
yer aldı.

“ÇOCUKLARI KORUMANIN 
YOLU ÇOCUK HAKLARINI 
KORUMAKTAN GEÇER”

Çalıştayın açılış konuşma-
sını yapan Resul Emrah Şa-
han, son dönemde yaşanan ço-
cuk cinayetlerine dikkat çeke-
rek, “Son günlerde hepimizin 
kalbini acıtan, birbirinden kötü 
haberler aldık. Önce Narin Gü-
ran evladımızı ardından Şişli’de 
Şirin kızımızı cinayete kur-
ban verdik. Yenidoğan bebekle-
rin bile güvende olmadığı has-
tane çeteleri haberleriyle sarsıl-
dık. Son olarak tüm Türkiye’de 

gündem olan İzmir faciasını ya-
şadık. 5 çocuğumuz yoksulluk, 
güvencesizlik ve bilinçsizlik so-
nucu hayatını kaybetti. Hiçbi-
rini koruyamadık. Hiçbirinin 
ölümüne ne acıdır ki engel ola-
madık. Bu kadar acı kaybın or-
tasında sessiz kalmak ve hiçbir 
şey yapmamak olmazdı. Çünkü 
çok önemli bir dönüm nokta-
sında olduğumuzun farkında-
yız.” diye konuştu.

Başkan Şahan, sosyal de-
mokrat belediyeler olarak ço-
cuklar için güvenli kentler oluş-
turmayı hedeflediklerini işa-
ret ederek, “Bir çocuğun, gü-
venli bir kentte büyüyebilme-
si, yalnızca fiziksel değil, duy-
gusal, psikolojik ve sosyal ola-
rak da desteklenmiş olması an-
lamına gelir. Bir kenti çocuklar 

için güvenli kılmak, sadece bi-
naların sağlamlığı ile ilgili bir 
mesele de değildir. Belediye ola-
rak çocuk güvenliği meselesini 
asla bu açıdan ele almadığımı-
zı bilmenizi isterim. Sosyal de-
mokrat belediyecilik ilkeleri ile 
hizmet ederken amacımız çok 
net: bu kentte yaşayan tüm ço-
cukları eşitlemek.” ifadelerini 
kullandı.

“ÇOCUKLARIMIZIN 
GÜVENLİĞİNİ SAĞLAMAK 
TOPLUMSAL BİR DAVADIR”

Şişli Belediyesi olarak Bir-
leşmiş Milletler Çocuk Hakları 
Sözleşmesi’ni temel alarak ça-
lışmalar yapıldığını söyleyen 
Başkan Şahan, şunları söyledi:

“Şişli’de çocuk çalışmaları-
mızda dayandığımız temel nok-
ta ise mevcut yasalar; Çocuk 
Hakları Beyannamesi ve Bir-

leşmiş Milletler Çocuk Hakları 
Sözleşmesi’dir. Bütün projeleri-
miz özellikle uluslararası sözleş-
melerin dayandığı 4 temel hak 
üzerinde birleşmektedir; ‘yaşa-
ma hakkı’, ‘gelişim hakkı’, ‘ko-
runma hakkı’, ‘katılım hakkı’. 
Şişli Belediyesi olarak, bu hakla-
rı her düzeyde uygulamak ve ço-
cukların toplumsal yaşamda tam 
anlamıyla yer bulmalarını sağla-
mak için çalışıyoruz. Bu nokta-
da olmazsa olmaz yaklaşımları-
mız var. Bunların başında ise ço-
cuklarımızın güvenliği geliyor. 
Bugün başta kentin çeperlerinde 
yoksulluğa ve yoksunluğa itilmiş 
çocuklar olmak üzere bu kentin 
tüm çocuklarının güvenliğini 

sağlamak önceliğimizdir. Çocuk 
hakları, doğumdan önce başla-
yan bir süreçtir. Bu nedenle her 
alanda fırsat eşitliği sağlayacak 
hizmet modelleri geliştirmek 
zorundayız. Doğumdan ölüme 
tüm süreçlerde Şişli Belediyesi 
olarak yurttaşlarımızın yanında-
yız. 23 Nisan’da bu kentin tüm 
çocuklarını sokaklarda eşitlemek 
üzere ‘Bizim Sokak’ projemizi 
hayata geçirdik. Güvenlik mese-
lesini 360 derecede ele almamız 
gerektiğinin farkındayız. Madde 
bağımlılığı ile mücadele için bi-
linçlendirme programlarımız ve 
farkındalık etkinliklerimiz var. 
Çocuk parklarımıza güvenlik ka-
meraları koyduk. Düzenli temiz-

lik ve bakımlarını gerçekleştiri-
yoruz. Okullarda çocukların eşit-
lenmesi için ‘Bir Öğün Bizden’, 
okul temizliği, kırtasiye yardımı 
gibi uygulamalarımız var. Çocuk 
oyun merkezlerimiz(ÇOM) kam-
panya vaadimdi. Bu yıl bitme-
den en az 2 adet ÇOM açacağız. 
Hepimiz çocuklarımızın iyi olma 
halini yaratmak ve korumak için 
buradayız. Çocuklarımızın gü-
venliğini, iyi olma halini sağla-
mak, biz, sosyal demokrat bele-
diyeler için sadece bir görev değil 
toplumsal bir davadır. Bu yüz-
den bu anlamlı çalıştayı ve çıka-
cak sonuçları çok ama çok önem-
siyorum.”

“ÇOCUKLAR İÇİN GÜVENLİ 
ALAN NEREDE BAŞLAR NEREDE 
BİTER?”

Şişli Belediye Başkanı 
Şahan’ın konuşmasının ardın-
dan Gazeteci Emin Çapa’nın 
moderatörlüğünde, “Çocuklar 
için Güvenli Alan Nerede Baş-
lar Nerede Biter” başlıklı iki otu-
rum gerçekleşti. Birinci oturum-
da; konuşmacı olarak yer alan 
Akademisyen ve Hukukçu Dr. 
Aslıhan Öztezel, “Çocuk Koru-
ma ve Çocuk Güvenliğinin Yasal 
Çerçevesi” konu başlıklı konuş-
masında, her toplumun gelece-
ğini çocukların oluşturduğunu 
söyleyerek, “Çocuk hakları ço-
cukları öncelikle yetişkinlerden 
korumak için vardır. Çocukların 
anayasadaki varlığını arttırmak 
zorundayız. Öğrenmeye en açık 
oldukları yaşlarda, kendilerini 
geliştirebilmeleri için hakları ol-
malıdır” ifadelerini kullandı.

Konuşmacılara çiçek takdimi-
nin ardından çalıştay sona erdi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Açılış törenine; AK Parti İstanbul İl Baş-
kanı Osman Nuri Kabaktepe, Kâğıthane 
Belediye Başkanı Mev-
lüt Öztekin, AK Parti 
Kâğıthane İlçe Başka-
nı Serkan Cantürk ve 
Kaymakam Niyazi 
Erten katıldı. 

ÖZTEKİN: BU TÜR 
PROJELERE DEVAM 
EDECEĞİZ

Kâğıthane Belediye 
Başkanı Mevlüt Öztekin açı-
lışta yaptığı konuşmada; “Hasbahçe Spor 
Sahası’nda yenilediğimiz tartan pist ilçe-
mizdeki sporseverlere daha iyi imkânlar 
sunmak adına büyük bir adım. Gençleri-
miz ve tüm spor tutkunları için bu tür pro-
jelere devam edeceğiz. Tüm halkımıza ha-
yırlı olsun” ifadelerini kullandı. 

Hasbahçe Spor Sahası’nda düzenlenen 
açılışın ardından pistte kısa bir yürüyüş 
gerçekleştirildi. Yenilenen pistin atletizm-
den yürüyüşe kadar geniş bir kitleye hiz-
met etmesi bekleniyor. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Şişli, çocukların güvende 
olduğu bir kent olacak

Şişli Belediyesi, Birleşmiş Milletler Çocuk Hakları Sözleşmesi’nin kabulünün 35’nci 
yılında, “Çocukların Güvende Olduğu Bir Kent için Ortak Akıl Çalıştayı” gerçekleştirdi.

Hasbahçe, Kağıthane’nin 
spor merkezi olacak
Kâğıthane Hasbahçe Spor 
Sahası’ndaki yenilenen tartan pist 
sporseverlerin hizmetine açıldı. 7 
kulvarlı ve 400 metre uzunluğundaki 
pist, yürüyüş, atletizm ve spor 
tutkunları için Kâğıthane Belediyesi 
tarafından yeniden tasarlandı.

Fatih’in Doğasına Şifa
Fatih Belediyesi’nin Yedikule & Ayvansaray Bahçe tarafından hayata geçirilen Bitki Hastanesi 
ilçenin farklı kurumlarında bitki severlere sağlık hizmeti sunmaya devam ediyor. Kadırga 
Erkek Öğrenci Yurdu’nda hizmet veren Bitki Hastanesi bitkilerinize uzman desteği sağlıyor.

Bitkiler de insanlar gibi zaman 
zaman hastalanabilir, yanlış ba-
kım ve çevresel etkenler nedeniy-
le güçsüz düşebilir. İşte tam da bu 
noktada devreye giren Fatih Bele-
diyesi Bitki Hastanesi ilçenin fark-
lı kurumlarında bitki severlere hiz-
met sunarak bitkilerin sağlığını ko-
rumaya ve yeniden canlandırmaya 
yardımcı oluyor. Yedikule & Ayvan-
saray Bahçe’den başlayan özel pro-
je bu hafta Kadırga Erkek Öğren-
ci Yurdu’nda bitki sahipleri ile bu-
luşuyor.

UZMAN ELLERDEN BAKIM
Bitki bakımı herkesin uzman-

lık alanı olmayabilir. Yanlış sula-
ma, hatalı budama, uygun olma-
yan toprak seçimi ya da zararlılar-
la mücadelede yapılan hatalar bit-
kilerinizin sağlığını tehdit edebilir. 
Bitki Hastanesi tam da bu sorunlar-
la karşılaşan bitki sahiplerine yar-
dımcı olmak için hizmet veriyor. 
Kadırga Erkek Öğrenci Yurdu’nda 
uzmanlar tarafından bitkilerinizin 
sağlık durumu değerlendirilecek, 
doğru bakım yöntemleri hakkında 
detaylı bilgiler verilecek.

Vatandaşlar Bitki Hastanesi’ne 
başvurarak bitkilerinin sağlık du-
rumunu kontrol ettirebilir. Rande-

vu almaya gerek kalmadan yapılan 
bu hizmet sayesinde bitki sahiple-
ri hızlı ve etkili çözümlerle bitkile-
rinin sağlığını koruma fırsatı bulu-
yor. Uzmanlar getirdiğiniz bitkile-
ri detaylı bir incelemeye alarak su-
lama, toprak ve güneş ışığı ihtiyaç-
larına göre size özel bir bakım planı 
oluşturuyor.

ÇEVREYE KATKI SAĞLAYAN HİZMET
Bitki Hastanesi’nin sunduğu 

hizmet yalnızca bireysel fayda ile sı-
nırlı değil. Bitki sahiplerinin daha 
bilinçli bakım alışkanlıkları kazan-
ması Fatih genelinde daha yeşil bir 
çevrenin oluşmasına katkı sağlıyor. 

Sağlıklı bitkiler mahalle aralarında-
ki yeşil alanların artmasına ve do-
ğayla daha dengeli bir yaşam sür-
dürülmesine olanak tanıyor. Ayrıca 
vatandaşların bitkilerine doğru yön-
temlerle bakabilmesi çevresel sür-
dürülebilirliğe de katkıda bulunu-
yor. Bitki Hastanesi’nde verilen eği-
timler de bu farkındalığı artırma-
ya yönelik. Bitki sahiplerine sulama 
sıklığı, doğru budama teknikleri, 
toprak seçimi ve güneş ışığının et-
kileri gibi önemli konularda detaylı 
bilgiler sunuluyor. Bu sayede sadece 
bitkiler sağlığına kavuşmuyor, aynı 
zamanda gelecekte karşılaşılabile-
cek olası sorunlar da önleniyor.

BİTKİLERİNİZ İÇİN PROFESYONEL 
YARDIM

Bitki Hastanesi’nde sunulan hiz-
metler oldukça geniş bir yelpaze-
ye yayılıyor. Balkon bitkilerinden iç 
mekan süs bitkilerine, bahçe bitki-
lerinden profesyonel bahçeciliğe ka-
dar her türlü bitki için burada pro-
fesyonel bakım ve danışmanlık hiz-
meti sunuluyor. Aşırı ya da yetersiz 
sulama, hastalık ve zararlılarla mü-
cadele, yanlış toprak seçimi gibi so-
runlar uzmanlar tarafından detay-
lı analiz edilerek çözüme kavuştu-
ruluyor. Bitki sahipleri uzmanla-
rın önerileri doğrultusunda bitkile-
rine nasıl daha iyi bakabilecekleri-
ni öğrenme fırsatı yakalıyor. Kadır-

ga Erkek Öğrenci Yurdu’nda hizmet 
veren Bitki Hastanesi bitkilerini-
zin sağlığı için en doğru adımları at-
manıza yardımcı olacak. Uzmanla-
rın yönlendirmeleri ile bitkilerinizi 
daha uzun ömürlü ve sağlıklı bir şe-
kilde büyütebilirsiniz. Vatandaşla-
rın yoğun ilgi gösterdiği bu hizmet 
tamamen ücretsiz olup her türlü 
bitki sorununa hızlı ve etkili çözüm-
ler sunmayı hedefliyor. Bitki sahip-
leri bitkilerinde yaşanan sağlık so-
runlarını çözmek için Kadırga Erkek 
Öğrenci Yurdu’nda yer alan Bitki 
Hastanesi’ne uğrayabilir. Alanında 
uzman ekipler bitkinizin durumunu 
detaylı bir şekilde inceleyerek gerek-
li tedavi yöntemlerini belirliyor. Ay-
rıca bitkilerinizin sağlığını uzun va-
dede korumanız için gerekli bakım 
önerilerini de sizlerle paylaşıyor.

GELECEĞİN YEŞİL ALANLARI İÇİN
Bitki Hastanesi’nin temel ama-

cı bireylerin bitkilerine daha bilinç-
li ve özenli bir şekilde bakabilmesi-
ni sağlamak. Fatih Belediyesi’nin 
bu projesi sayesinde vatandaşlar ye-
şil alanların korunmasına yöne-
lik daha bilinçli hareket edebiliyor. 
Doğru bakım yöntemleri ve uzman 
önerileri ile bitkilerinizin sağlığını 
uzun vadede koruyabilirsiniz. Eğer 
siz de bitkilerinizin sağlığına önem 
veriyorsanız Kadırga Erkek Öğren-
ci Yurdu’nda hizmet veren Bitki 
Hastanesi’ne mutlaka uğrayın.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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 KAMU ALANLARI İŞGAL 
EDİLİYOR 

Halkalı Caddesi üzerinde-
ki bazı esnaf, kamuya ait park 
alanlarını taş, duba, tabela 
ve diğer engelleyicilerle kapa-
tarak bu alanları işgal ediyor. 
Bu durum, vatandaşların park 
etme hakkını engelleyerek tra-
fiği daha da karmaşık hale ge-
tiriyor. Bir sürücü yaşadığı ola-
yı şöyle anlattı: Araç sürücüsü 
Ayşe K., yaşadığı zorluğu şöyle 
dile getirdi: “Sadece birkaç da-
kikalığına markete girmek iste-
dim ama her sokakta bir engel 
var. Tabela koymuşlar, taş koy-
muşlar. Bu alanlar dükkanla-
rın değil, herkesin kullanımı-
na açık. Nereye park edeceğiz?” 
Bir başka vatandaş ise duru-
mu şu sözlerle özetledi: “Araba-
mı park ettiğimde dükkan sahi-
bi gelip beni uyardı. Tabelasını 
gösterip buraya park edemeye-
ceğimi söyledi. Bu alanlar kim-
senin özel mülkü değil. Yetkili-
lerin artık buna bir dur demesi 
gerekiyor.” 

“KALDIRIMLAR YAYA YOLU 
DEĞİL, OTOPARK GİBİ”

Bazı sürücülerin, park yeri 
bulamamanın çaresizliğiyle 
araçlarını kaldırımlara bırak-
ması, hem yayaların güvenli-
ğini tehdit ediyor hem de kao-
sa neden oluyor. Bir mahalle sa-
kini durumu şu sözlerle dile ge-
tirdi:

“Kaldırımda yürümek nere-
deyse imkansız hale geldi. Ço-
cuk arabasıyla ya da yaşlı bir 
akrabanızla yürüyorsanız, araç-
ların arasından geçmek zorun-
da kalıyorsunuz. Bu duruma 

acil bir müdahale şart.’’

YASAK SORUNU DAHA DA 
BÜYÜTTÜ

Daha önce Halkalı 
Caddesi’nde E-5’e çıkış yönün-
de sağ tarafta park yapılmasına 
izin veriliyordu. Ancak bu uy-
gulama sona erdirildi. Trafiği 
rahatlatması beklenen bu kara-

rın ardından, park alanlarının 
azalması sürücüleri farklı çö-
zümler aramaya itti. Kaldırım 
işgalleri ve esnafın alanları ka-
patması, caddedeki yoğunluğu 
daha da artırarak büyük bir ka-
osa neden oldu.

Bir trafik güvenliği uzma-
nı, bu durumu şu şekilde değer-
lendirdi:

“Sağ tarafa park yasağının 
getirilmesi doğru bir karar gibi 
görünebilir, ancak yeterli oto-
park alanı oluşturulmadan alı-
nan bu tür kararlar, sorunun 
çözümünden çok derinleşme-
sine yol açıyor. Ayrıca, kamu-
ya ait park alanlarının işletme-
ler tarafından işgal edilmesi ke-
sinlikle yasalarla bağdaşmayan 

bir durum.”

OTOPARK YATIRIMI ŞART
Bölgedeki otopark yetersiz-

liği sorunun temel nedenlerin-
den biri olarak görülüyor. Va-
tandaş kısa vadede denetimle-
rin sıkılaştırılmasının yanı sıra 
uzun vadede otopark projeleri-
ne yatırım yapılması gerektiği-

ni vurguluyor.
Bir mahalle sakini, çözüm 

önerisini şu sözlerle dile getir-
di:

“Halkalı Caddesi gibi yoğun 
bir bölgede otopark sorunu çö-
zülmeden park yasağı koymak 
yalnızca sorunları artırır. Bele-
diye hem yeni otopark alanla-
rı oluşturmalı hem de kamu-
ya açık alanların herkesin kul-
lanımına açık olmasını sağla-
malıdır.”

Küçükçekmece halkı, trafiği 
rahatlatacak ve hem yayaların 
hem de sürücülerin güvenliğini 
sağlayacak çözümler için yetki-
lilere sesleniyor. Caddenin yeni-
den düzenlenmesi ve tüm taraf-
ların memnun olacağı bir siste-
min hayata geçirilmesi büyük 
bir gereklilik haline gelmiş du-
rumda.

Sümeyra DUĞAN
Kent Yaşam Gazetesi

Karavanlara Uyarı ve Müdahale Süreci
Maltepe Belediyesi ekipleri, İBB’nin des-

teğiyle sahil hattındaki kamuya açık alan-
larda park halinde bulunan karavanlar için 
önce ihbarda bulundu. Karavan sahiplerin-
den, araçlarını belirtilen süre içinde kaldır-
maları istendi. Ancak bu uyarılara rağmen 
kaldırılmayan karavanlara ekipler tarafın-
dan müdahale edildi. Müdahale sonucun-
da, karavanlar sahilden çekilerek Yediemin 
Otoparkı’na götürüldü.

Belediye yetkilileri, bu süreçte vatan-
daşların haklarını koruyarak kamu düzeni-
ne uygun bir yaklaşım sergilediklerini be-
lirtti. Karavan sahiplerine gerekli bilgilen-
dirmeler yapılırken, kamuya açık alanların 
işgali konusunda taviz verilmeyeceği vur-
gulandı.

“Sahil Şeridi Tüm Halkımıza Aittir”
Maltepe Belediyesi, sahil şeridinin yal-

nızca belirli bir kesimin değil, tüm vatan-
daşların ortak kullanım alanı olduğunu be-
lirtti. Belediye Başkanı yaptığı açıklama-
da, “Sahil alanlarımız, halkımızın yürüyüş 
yapması, spor yapması, dinlenmesi ve ke-
yifli vakit geçirmesi için var. Bu alanların 
işgal edilmesine ve kamusal kullanımı kı-
sıtlayan herhangi bir duruma müsamaha 
göstermeyeceğiz,” dedi.

İBB yetkilileri de benzer çalışmaları İs-
tanbul genelinde sürdürdüklerini, kamusal 
alanların işlevselliğini artırarak vatandaş-
lara daha yaşanabilir bir kent ortamı sun-
mayı hedeflediklerini ifade etti.

Vatandaşlardan Tam Destek
Sahil hattında yapılan düzenlemeler, 

bölge sakinleri tarafından olumlu karşılan-
dı. Vatandaşlar, özellikle yoğun yaz ayların-
da kamusal alanların işgal edilmesi nede-
niyle yaşadıkları sıkıntıların son bulmasın-
dan duydukları memnuniyeti dile getirdi. 
Bir mahalle sakini, “Bu sahil hepimizin. 
Karavanların kaldırılması sayesinde artık 
daha ferah ve rahat bir alana sahibiz,” diye 
konuştu.

Çalışmalar Devam Edecek
Maltepe Belediyesi ve İBB, sahil şeridin-

de başlattıkları bu çalışmaların yalnızca bir 
başlangıç olduğunu belirterek, çevre dü-
zenlemelerine ve alan temizliğine yönelik 
projelerin devam edeceğini açıkladı. Amaç, 
İstanbul genelindeki sahil ve yeşil alanları 
daha düzenli ve herkes için erişilebilir hale 
getirmek.

Bu adım, sadece Maltepe için değil, 
tüm İstanbul için kamusal alanların değe-
rini artıran önemli bir örnek teşkil ediyor.

Kent Yaşam Gazetesi

Uluslararası Katılımla 
Gerçekleşen Önemli Bir 
Organizasyon

Çekmeköy Crea Center 
Yerleşkesi’nde düzenlenen semi-
nere Türkiye’nin yanı sıra Ro-
manya, Avusturya, Finlandiya ve 
Almanya’dan hakem ve eğitmen-
ler yüz yüze katıldı. Bunun ya-
nında, 35 farklı ülkeden hakem 
ve eğitmen çevrimiçi bağlantıy-
la etkinlikte yer aldı. Türkiye’den 
kamu kurumları ve sivil toplum 
kuruluşlarından 14 arama kur-
tarma köpeği eğitmeni semine-
re katıldı.

Seminerde, IRO Hakemi Char-
lotte Kranz ve FCI Arama Kurtar-
ma Köpekleri Komisyonu Başka-
nı Liviu Lonescu, yeni sınav dü-
zenlemeleri ve kriterler hakkında 
bilgi verdi. Ayrıca Ömerli Spor-
cu Eğitim ve Kamp Merkezi’nde 
yapılan uygulamalı oturumlar-
la, değişen standartların pratikte 
nasıl uygulanacağı gösterildi. Et-
kinliğe, Çekmeköy Belediye Baş-
kan Yardımcıları Seyfettin Yıldı-
rım ve Halil İbrahim Kılıç da katı-
lım sağladı.

2025 Yılında Çekmeköy’de İki 
Büyük Şampiyona

Doğal afetlerde arama kurtar-
ma köpeklerinin önemine dik-
kat çekmek ve bu alandaki kapa-
siteyi artırmak amacıyla 2025 yı-
lında Çekmeköy iki büyük ulusla-
rarası organizasyona ev sahipliği 
yapacak. Mart ayında düzenlene-
cek olan Uluslararası Arama Kur-
tarma Köpekleri Şampiyonası ve 
Haziran ayında gerçekleştirilecek 
olan Dünya Arama Kurtarma Kö-
pekleri Şampiyonası ile dünya ge-

nelinden eğitmen ve köpekler bir 
araya gelecek. Katılımcılar, itaat, 
çeviklik, enkaz ve kayıp arama 
gibi kategorilerde yarışarak ulus-
lararası sertifikalar için mücade-
le edecek.

Arama Kurtarma Köpekleri 
Hayat Kurtarıyor

Seminerde konuşan IRO Ha-
kemi Charlotte Kranz, etkinli-
ğin önemine vurgu yaparak, “Bu-
rada olmaktan çok mutluyuz. 
İstanbul’da harika bir şekilde ağır-
landık. Bu iki günlük organizas-
yon hem eğitici hem de oldukça 
verimli geçti. Başta belediye baş-
kanınız olmak üzere emeği geçen 
herkese teşekkür ederim,” dedi.

FCI Arama Kurtarma Köpek-
leri Komisyonu Başkanı Liviu Lo-
nescu ise, “Arama kurtarma kö-
pekleri bir lüks değil, hayati bir 
ihtiyaçtır. Türkiye gibi doğal afet 
riski yüksek olan ülkelerde bu kö-
peklerin sayısını artırmak ve eği-
timlerini yaygınlaştırmak zorun-
dayız. Çekmeköy Belediyesi’ne bu 
farkındalık çalışmalarına verdi-
ği destekten dolayı teşekkür ede-
rim,” ifadelerini kullandı.

6 Şubat Depremi Sonrası 
Farkındalık Çalışmaları

Köpek Irkları ve Kinoloji Fe-

derasyonu Yönetim Kurulu Üyesi 
Göktan Eker, 6 Şubat Kahraman-
maraş depremlerinin ardından 
arama kurtarma köpeklerinin ne 
kadar kritik bir rol oynadığının 
daha iyi anlaşıldığını belirterek 
şunları söyledi:

“2025 yılında Türkiye’yi bu 
alanda uluslararası bir merke-
ze dönüştürmek istiyoruz. Bugün 
burada gerçekleştirdiğimiz semi-
nerle hakemlerin ve eğitmenlerin 
bilgi birikimlerini artırmayı he-
defledik. Çekmeköy Belediye Baş-
kanımız Orhan Çerkez’in destek-
leriyle, arama kurtarma köpekle-
ri konusunda ulusal farkındalık 
oluşturmayı amaçlıyoruz. Şam-
piyona sahasında itaat ve çeviklik 
bölümleri olacak. Ormanlık alan-
da kayıp arama, enkaz alanında 
ise arama kurtarma görevleri ger-
çekleştirilecek. Tüm bu çalışma-
lar, Türkiye’yi bu alanda lider ül-
kelerden biri haline getirme yo-
lunda önemli bir adım.”

2025 Şampiyonalarıyla Küresel 
Bir Vizyon

Çekmeköy’de düzenlenecek 
olan iki şampiyona, Türkiye’nin 
arama kurtarma alanında daha 
güçlü bir yer edinmesini hedef-
liyor. Eğitimli köpeklerin ulusla-
rarası standartlarda sertifika al-
masını sağlayacak bu etkinlikler, 
aynı zamanda doğal afetler son-
rası arama kurtarma çalışmaları-
nın etkinliğini artıracak bir far-
kındalık platformu oluşturacak.

Çekmeköy, şampiyonalarla 
birlikte uluslararası alanda adın-
dan söz ettirirken, arama kurtar-
ma köpeklerinin hayati önemine 
dikkat çekmeye devam edecek.

Kent Yaşam Gazetesi

Herkesin HAKKI, Bazılarının MÜLKÜ
Küçükçekmece’nin en yoğun bölgelerinden biri olan Halkalı Caddesi’nde park sorunu, vatandaşların yaşamını zorlaştırmaya devam 
ediyor. Geçmişte E-5 karayoluna çıkış yönünde yolun sağ tarafında park yapılmasına izin verilen caddede, bu uygulamaya son 
verilmesiyle trafik rahatlaması beklenirken, tam tersi bir durum yaşanıyor. Bazı esnafın kamuya ait park alanlarını taş, duba, tabela 
ve benzeri engellerle işgal etmesi, bazı sürücülerin ise araçlarını kaldırımlara park etmesi trafiği adeta bir girdaba dönüştürüyor.

MALTEPE SAHiLiNDE KARAVAN iŞGALiNE SON:
Kamu Alanları Vatandaşa Geri Kazandırılıyor
Maltepe sahilinde uzun süredir park halinde bulunan karavanlar, İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi (İBB) ve Maltepe Belediyesi’nin ortak çalışmasıyla 
kaldırılarak kamusal alanlar yeniden halkın kullanımına açılıyor. Sahil 
şeridinin daha düzenli ve erişilebilir hale getirilmesi amacıyla başlatılan 
çalışmalar, vatandaşlar tarafından memnuniyetle karşılanıyor.

Arama Kurtarma Köpekleri Hakem Arama Kurtarma Köpekleri Hakem 
Semineri Çekmeköy’de DüzenlendiSemineri Çekmeköy’de Düzenlendi
Çekmeköy, 2025 yılında ev sahipliği yapacağı Dünya Arama Kurtarma Köpekleri Şampiyonası öncesinde, uluslararası bir 
seminere kapılarını açtı. Çekmeköy Belediyesi’nin, Uluslararası Kinoloji Federasyonu (FCI) ve Köpek Irkları ve Kinoloji 
Federasyonu iş birliğiyle düzenlediği “FCI Arama Kurtarma Köpekleri: Hakem Semineri” büyük bir katılımla gerçekleştirildi. 
Seminerde, 2025 itibarıyla uygulanmaya başlanacak olan yeni sınav regülasyonları detaylı bir şekilde ele alındı.
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Şişli Belediyesi ve DİYAÇEV arasın-
da imzalanan iş birliği protokolüyle 
Şişli’de, “Diyabetli Çocuklara Sensör 
Desteği Programı” hayata geçirildi. 
Protokol kapsamında Şişli Belediye-
si, Tip 1 diyabet hastalığı tanısı almış 
Şişli’deki tüm diyabetli çocuklara, te-
davi sürecinde hayatını kolaylaştıra-
cak Şeker Ölçüm Cihazı (Sensör) için 
her ay 5 bin TL’lik ödeme sağlanacak.

Program kapsamında, Şişli Beledi-
ye Başkanı Resul Emrah Şahan ile Dİ-
YAÇEV Yönetim Kurulu Başkanı ve Koç 
Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Şükrü Hatun’un katılımıyla gerçekle-
şen etkinlikte protokol imzalandı.

Programda ilk olarak DİYAÇEV Yö-
netim Kurulu Başkanı ve Koç Üniver-
sitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Şükrü 
Hatun konuştu. Hatun, diyabet sü-
recini yönetmenin önemine değine-
rek, “Bugün 14 Kasım Dünya Diyabet 
Günü. Bundan onlarca yıl önce insü-
lin keşfedildi. 104 yıl önce, insülin 
bulunmadan bütün Tip 1 diyabetli-
ler, hayatlarını kaybediyordu. Kimse 
yaşamıyordu. Bu işin bir kısmı, yaşa-
mak önemli ama sağlıklı yaşamak la-
zım. Sağlıklı yaşamak için de glikozu 
arabayı kullanır gibi şeritte, yani 70-
180 mg arasında tutmak lazım. İki 
elimiz direksiyonda, bir elimiz 70’in 
altına düşmesin bir elimiz, 180’in üs-
tüne çıkmasın. Peki bunu nasıl sağ-
layacağız? Sürekli glikozu görerek.” 
diye konuştu.

“HEPİMİZİ İLGİLENDİRİYOR”
Şişli Belediye Başkanı Şahan ise 

konuşmasında, diyabetin bir kamu 
sorumluluğu olduğunun altını çizdi. 
Başkan Şahan, “Tip 1 diyabet özel-
likle çocuklarımızı etkileyen, yaşam 
boyu süren ve yönetilmesi gereken bir 
hastalık. Erken yaşlarda başlayan di-
yabetle mücadele, sadece Tip 1 diya-
bet ile yaşayan yurttaşlarımızı değil, 
aileleri, bizleri, kamuyu, hepimizi il-
gilendiriyor. Çünkü diyabet, dikkat-
le yönetilmesi gereken bir süreç. Bu 
nedenle bizler de sorumluluğumu-
zu alıp, diyabetli yurttaşlarımızla, ço-
cuklarımızla hangi projeyi yönetebili-
riz diye gerçekten, zaten seçim döne-
minde de söylediğimiz gibi, hizmet-
te çocuklarımızı eşitlemek, çocukları-
mızı bu kentte eşitlemek mottosuyla 
yola çıkan bir sosyal demokrat beledi-

ye başkanı olarak da bu projeye adım 
atmak istedik.” dedi.

“LÜKS DEĞİL, VAZGEÇİLMEZ BİR 
İHTİYAÇ”

Başkan Şahan, diyabet sürecinde 
sensör kullanan çocukların acısız şe-
kilde şeker düzeyini ölçebildiğini vur-
gulayarak, “Tip 1 diyabetli çocuğun 
bir gününü anlatmak isterim. Dışarı-
dan enjeksiyonla insülin hormonunu 
düzenlemek zorunda. Bunları 24 saat 
boyunca takip etmek zorunda, hepi-
miz biliyoruz. Her gün kan şekerini 
ölçmek için defalarca kez parmağını 
delmek zorunda kalmasını biraz önce 
videodan da hep beraber izledik. Ço-
cuklarımızın bu konusunu çözeceğiz. 
Diyabetli çocuklarımızın parmakla-
rını günde 50-60 kez delinmesi yeri-
ne sensörle, günde 288 kez acısız şe-
kilde şeker düzeyini ölçüyor. Çocukla-
rımızın korkmadan, acı çekmeden te-
davilerini sürdürmek artık bu tekno-
lojiyle mümkün. Ancak bu teknolo-
jinin tabii ki bir maliyeti var. Merke-
zi hükümet maalesef bir müjde diye 
duyurmasına rağmen Avrupa’da sen-
sör ödemeyen birkaç ülkeden biri ko-
numundayız. Bu sebeple sensörler, 
sadece belli ailelerin erişebildiği, bir-
çok ailenin ne yazık ki mahrum kal-
dığı bir teknoloji. Sosyal demokrat 
belediye olarak sensörü, bir konfor 
ve bir lüks değil, diyabetli çocukları-
mızın süreci için vazgeçilmez bir ih-
tiyaç olarak görüyoruz. Onun için de 
bu projeyi başlatıyoruz.” ifadelerini 
kullandı.

“ARTIK ÇOCUKLARIMIZ ACI 
ÇEKMEYECEK”

Şişli’de yaşayan tüm çocukların 
sensör desteğinden faydalanacağını 
söyleyen Başkan Şahan, “Türkiye’de 
sağlık sisteminin geldiği noktayı bi-
liyoruz. Sadece iki tane istatistik var: 
Yap kirala devlet modeliyle 18 şehir 
hastanesinin betonuna 2024 yılında 
ödenen bütçe 83 milyar lira. Oysaki 
şurada toplandığımız, Türkiye’deki 
tüm Tip 1 diyabetli çocuklarımızın 
sensörü için harcanacak para sade-
ce 1 milyar TL. Aslında bu bütün her 
şeyi çok açıkça gösteren bir istatistik-
tir. Şişli Belediyesi olarak bugünden 
sonra diyabet tedavisinin en önemli 
unsurlarından biri olan sensörlerle il-
gili, 5 bin TL’lik maddi destek suna-
cağız. Şişli’de yaşayan 18 yaş altında 
tüm diyabetli çocuklarımız bu destek-
ten faydalanacak. Bu destekten son-
ra artık çocuklarımız acı çekmeyecek, 
parmakları delinmeyecek, aileler ço-
cukları için uykusuz kalmayacak. Di-
yabet, korkulan bir rüya olmayacak.” 
şeklinde konuştu.

BAŞVURULAR İNTERNET SİTESİNDEN 
Şişli Belediyesi ve DİYAÇEV ara-

sında imzalanan protokol ile haya-
ta geçirilen “Diyabetli Çocuklara Sen-
sör Desteği Programı”na, Şişli’de ya-
şayan 18 yaş altındaki bütün diyabet-
li çocuk aileleri başvurabilecek. Baş-
vurular, Şişli Belediyesi web sayfasın-
dan (https://diyabetbasvuru.sisli.bel.
tr/) yapılabilecek.

Çatalca’nın geleceğini şekillendi-
recek bu anlaşma, enerji verimliliği-
ni artırmak, karbon salınımını azalt-
mak ve iklim değişikliğiyle mücade-
le etmek adına atılan güçlü bir adımı 
temsil ediyor.

Belediye Başkanı Erhan Güzel ve 
İstanbul Enerji A.Ş. Genel Müdürü 
Dr. Yüksel Yalçın, düzenlenen lans-
manda bu anlamlı protokolü imzala-
dı. İmzalanan protokolle, Çatalca’da 
çevresel sürdürülebilirliği sağlayacak 
projelerin temel taşları atılmış oldu. 
Bu iş birliğiyle:

- Enerji verimliliği artırılacak.
- Karbon salınımı azaltılacak.
- İklim değişikliğiyle mücadelede 

aktif rol alınacak.
2025 Hedefleri: İlkler Çatalca’da 

Hayata Geçecek
Protokol kapsamında, 2025 yılın-

da Çatalca’da önemli adımlar atıla-
cak. Bu kapsamda;

- Belediye bünyesine ilk elektrikli 
araç kazandırılacak. 

- Çatalca’da güneş enerjisiyle ken-
di elektriğini üreten ilk kamu bina-
sı olarak hizmet verecek olan Gençlik 
Merkezi açılacak.

- Gübreden enerji elde edilebilecek 
sistemler kurulacak

- 2025 yılında Çatalca’da elektrikli 
araç şarj istasyonlarını arttırma adı-
na projeler hayata geçecek.

Bu adımlarla Çatalca, çevre dostu 
projelerde örnek bir ilçe olma yolun-
da ilerliyor.

İMAMOĞLU’NA TEŞEKKÜR

Çatalca Belediye Başkanı Erhan 
Güzel, bu önemli iş birliği protokolü-
nü Çatalca’da hayata geçiren İBB Baş-
kanı Sayın Ekrem İmamoğlu’na te-
şekkürlerini şu sözlerle dile getirdi:

“Adil, yeşil ve yaratıcı bir İstanbul 
vizyonuyla ilçemizi bu önemli iş bir-
liği protokolüyle buluşturan İBB Baş-
kanımız Sayın Ekrem İmamoğlu’na, 
büyük Çatalca ailem adına teşekkür 
ediyorum. Attığımız bu adımlarla 
hem bugünümüzü hem de yarınları-
mızı daha güzel bir hale getireceğiz.”

Bu önemli iş birliği, Çatalca’nın 
sürdürülebilir bir geleceğe doğru attı-
ğı güçlü bir adım olarak tarihe geçti.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Şişli Belediyesi diyabetli 
çocukların yanında
Şişli Belediyesi, halk sağlığı alanında anlamlı bir projeye imza atarak, Diyabetli Çocuklar Vakfı (DİYAÇEV) iş birliğiyle, 
“Diyabetli Çocuklara Sensör Desteği” programını başlattı. Program kapsamında, Şişli’de yaşayan 18 yaş altındaki Tip 
1 diyabet tanısı konmuş tüm çocuklara, her ay 5 bin TL’lik Şeker Ölçüm Cihazı (Sensör) desteği verilecek.

Gaziosmanpaşa Belediyesi tarafından ilçeye 
kazandırılan Mevlana Kapalı Semt Pazarı, dü-
zenlenen törenle hizmete açıldı. Gaziosman-
paşa Belediye Başkanı Hakan Bahçetepe, fark-
lı mahallelerde yeni kapalı pazar alanları oluş-
turmak için çalıştıklarını ifade etti.

Gaziosmanpaşa Belediyesi, hal-
kın daha modern ve düzenli bir or-
tamda alışveriş yapmasını sağlamak 
amacıyla Gaziosmanpaşa Halit Kı-
vanç Şehir Stadı’nın otopark alanı-
nı, kapalı pazar alanı olarak düzen-
leyip hizmete açtı. Mevlana Kapalı 
Semt Pazarı’nın açılışına Gaziosman-
paşa Belediye Başkanı Hakan Bahçe-
tepe, İBB Başkan Danışmanı Tonguç 
Çoban, İstanbul Pazarcılar Odası Baş-
kanı Mesut Şengün, siyasi parti tem-
silcileri, ilçe protokolü ve 
mahalle sakinleri ka-
tıldı. 

“KAPALI PAZAR 
ALANLARINI ÇOK 
ÖNEMSİYORUZ”

Açılışta konu-
şan Başkan Bahçe-
tepe, “Pazarcılarımı-
zın esnaflık kültürünü geliştirebilece-
ği, vatandaşlarımızın temiz ve sağlık-
lı gıdaya ulaşabileceği alanlar olması 
nedeniyle kapalı pazar alanlarını çok 
önemsiyoruz, çok kıymetli buluyo-
ruz. Hem çevreye yönelik hem trafiğe 
yönelik, hayatın içinde yer alan bir-
çok konuyu barındırıyor. Diğer ma-
hallelerimizde de bu anlamda çalış-
malar yapıyoruz. Alan buldukça va-
tandaşlarımızı ve pazarcılarımızı ka-
palı pazar alanlarıyla buluşturmak is-
tiyoruz” dedi.

“VATANDAŞIMIZIN İHTİYACINI 
ÖNCELEYEN PROJELER YAPIYORUZ”

Gaziosmanpaşa Belediyesi olarak 
hayata geçirmeyi planladıkları pro-
jelerden bahseden Başkan Bahçete-
pe, “Çok yakın bir zamanda Hürriyet 
Mahallemizde bir sağlık ocağı ve kre-
şi hayata geçireceğiz. Küçükköy’de, 
anne-çocuk kampüsünü hayata geçir-
meyi düşünüyoruz. Yıldıztabya’da bir 
kreşi daha planlıyoruz. Belediyemi-
zin bütçesini efektif ve doğru yönete-
rek, vatandaşımızın ihtiyacını önce-
leyen, insanımızı gören, duyan hiz-
metler sunmanın onurunu yaşıyoruz. 
Böyle bir tesisin yapımına emek ver-
diği için Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Sayın Ekrem İmamoğlu’na siz-
lerin huzurunda ayrıca teşekkür et-
mek istiyorum. Mevlana Kapalı Semt 
Pazarımız, ilçemize hayırlı olsun. Pa-
zarcılarımıza hayırlı kazançlar diliyo-
rum. Pazarımız bereketli olsun” diye 
konuştu.

Açılış töreninin ardından Başkan 
Bahçetepe ve beraberindekiler,  pazar 
alanını gezerek ilk kez tezgâh açan 
esnafa hayırlı işler diledi. Bahçetepe, 
alışverişe gelen vatandaşlarla da sa-
mimi sohbetler gerçekleştirdi, hatıra 
fotoğrafı çektirdi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Gaziosmanpaşa’ya 
YENİ SEMT PAZARI

Başkan Turan hemşerileriyle bir araya geldi

Fatih Belediye Başkanı 
M. Ergün Turan, UKOME 

kararıyla uygulamaya 
konulan düzenlemeler 
kapsamında sokakları 

ziyaret etti. Molla 
Hüsrev Mahallesi’nde 

hemşerileriyle bir araya 
gelerek sohbetlerine 

katıldı.

Fatih Belediye Başkanı M. Er-
gün Turan, UKOME kararıyla ha-
yata geçirilen sokak düzenlemele-
rini yerinde incelemek üzere Mol-
la Hüsrev Mahallesi’ni ziyaret etti. 
Başkan Turan, burada hemşehrile-
riyle bir araya gelerek keyifli soh-
betlerine katıldı ve onların görüş-
lerini dinledi. Süleymaniye bölge-
sinde tarihî değerlerin korunma-
sı amacıyla yayalaştırma ve trafik 
sirkülasyonu projelerini hayata ge-
çirdiklerini belirten Başkan Turan, 
UKOME’nin onayıyla uygulama-
ya koyulan bu düzenlemelerin hem 
bölgenin tarihî kimliğini ön plana 
çıkardığını hem de hemşehrileri-
ne daha huzurlu ve güvenli bir yaya 
alanı sunduğunu ifade etti.

“AMACIMIZ TARİHİ KORUMAK 
VE DAHA YAŞANABİLİR ÇEVRE 
YARATMAK”

Tarihin dokusunu yaşatan bu 
sokaklarda gerçekleştirilen çalış-
maları bizzat yerinde görmekten 
duyduğu memnuniyeti dile geti-
ren Başkan Turan, “Bugün hem ya-

yalaştırılan sokaklarımızı geziyo-
ruz hem de hemşehrilerimizin gü-
ler yüzlü selamlarını alıyoruz. Bu 
projelerle amacımız, Fatih’in tarihî 
zenginliklerini korurken aynı za-
manda vatandaşlarımız için daha 
yaşanabilir bir çevre oluşturmak,” 
dedi.

Ziyaret sırasında esnaf ve ma-
halle sakinleri yapılan düzenleme-

lerden duydukları memnuniyeti 
dile getirirken istek ve taleplerini de 
Başkan Turan’a iletme fırsatı bul-
dular. Vatandaşlar Süleymaniye’nin 
tarihî dokusunu korumaya yöne-
lik bu çalışmalar için teşekkürleri-
ni sunarak projelerin mahallelerine 
kattığı değer için memnuniyetleri-
ni ifade ettiler.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çatalca yeşil dönüşüme hazır

Çatalca Belediyesi ile İstanbul Enerji A.Ş. arasında, Sürdürülebilir Enerji ve İklim Eylem Planı (SECAP) kapsamında önemli bir iş birliği protokolü imzalandı.
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CANTÜRK ALAGÖZ: “BENİM 
AKLIM FİKRİM IĞDIR”

Iğdır’a olan sevgisiyle tanı-
nan Cantürk Alagöz, konuşma-
sında memleketine duyduğu 
derin bağlılığı vurguladı. Ala-
göz, Iğdır’ı her fırsatta önce-
lik haline getirdiğini şu sözler-
le ifade etti:

“Şüphesiz burada bulunan 
herkes Iğdır sevdalısıdır. Ancak 
ben bu konuda mütevazı ola-
mayacağım; benim sevdam he-
pinizden fazla. Aklım fikrim 
hep Iğdır. Her gördüğüm fırsa-
tı Iğdır’a nasıl kazandırabilirim 
diye düşünüyorum. Az önce ha-
valimanında eski uçakları gör-
düm ve dedim ki, ‘Bunlardan 
birini Iğdır’a getirip sergilesek 
mi?’ Çünkü Iğdır’dan başka bir 
şey düşünemiyorum.”

IĞDIR SEVDASINI YÜREĞİNDE 
TAŞIYAN ALAGÖZ’DEN 
HEMŞERİLERİNE SAMİMİ MESAJ

Hemşerileriyle daha sık bu-
luşma isteğini dile getiren Can-
türk Alagöz, yoğun tempo-
dan dolayı aksayan ziyaretlerin 
üzüntüsünü şu sözlerle paylaştı:

“Buraya geldiğimde bir ek-
sikliğimi fark ettim: Daha sık 
ziyaret etmeliyim. Eğer bir kır-
gınlığınız varsa haklısınız. An-
cak Iğdır sevgimden kimsenin 
şüphesi olmasın. Çevremdeki-
ler bile ‘Her şeyi Iğdır için mi 
yapacaksın?’ diye soruyor. Ama 
Rabbime şükrediyorum ki bu 
sevdayı bana nasip etti.

Hemşerilerinden yoğun ilgi 
gören Iğdır Milletvekili ve Iğ-
dır FK Başkanı Cantürk Alagöz; 
İstanbul’da böylesi bir derneği-
mizin olmasından dolayı önce-
likle bu derneğin varoluşunda 
emeği geçen ve mevcut yöneti-
mine çok teşekkür ediyorum. Bu-
radan ayrıca bir söz daha veriyo-
rum derneğimizin bundan son-
raki etkinliklerine de fırsat bul-
dukça katılacağım. Bugün bu-
rada o kadar içten ve samimi bir 
buluşma gerçekleştirildi ki tadı 
damağımızda kaldı ve bu tür bu-
luşmaların toplumumuza ve 
memleketimize çok büyük yarar-
lar sağlayacağına inanıyorum.

“IĞDIRSPOR’UN BAŞARISI 
HEPİMİZİN GURURUDUR”

Alagöz, Iğdır FK’nın başarı-
sına da değinerek takımın Süper 
Lig’e yükselmesinin tarihi bir 
dönüm noktası olacağını belirtti:

“Iğdırspor, bu sezon Süper 
Lig’e çıkarsa, bu dünyada bir 
ilk olacak. Bu yalnızca bir fut-

bol başarısı değil, Iğdır’ın adını 
uluslararası arenada daha faz-
la duyurmak anlamına geliyor. 
Rabbim bize bu hayali gerçek-
leştirme fırsatını verdi ve ina-
nılmaz bir yardım ediyor.”

Takımın, Iğdır halkını bir-
leştirici bir güç haline getirdi-
ğini vurgulayan Alagöz, şunla-
rı söyledi:

“Futbol, Iğdır’da dostluk ve 
kardeşlik demek oldu. Halkımız 
aynı takım için tek yürek oldu. 
Bu birlik ve beraberlik ruhu, 
Iğdır’ın her alandaki başarısına 
yansıyacaktır.”

ŞAMİL AYRIM: “DAYANIŞMA 
İÇİN DAHA FAZLA 
ÇALIŞMALIYIZ”

İstanbul’da Iğdırlılar adına 
çok önemli bir sivil toplum ku-
ruluşu olan Iğdırlılar derneği-
nin çok sayıda etkinliğine ka-
tıldığının altını çizen AK Parti 
İstanbul Milletvekili Şamil Ay-
rım, kahvaltılı buluşmayı orga-
nize eden dernek başkanı ve yö-
netimine teşekkür etti. Ayrım, 
yaptığı konuşmada bölgesel da-
yanışmanın önemine dikkat 
çekti ve sivil toplum kuruluşla-
rının aktif rol alması gerektiği-
ni vurguladı:

“Sivil toplum örgütlerimi-
zin, sadece seçim dönemlerin-
de değil, sürekli olarak aktif ol-
ması gerekiyor. Bir yasa çıkma-
dan önce, bu yasadan etkilene-
cek kesimlerin görüşlerini al-
mak çok önemli. Parlamento-
da biz bu şekilde hareket ediyo-
ruz ve sizlerin de bu sürece kat-
kı sağlamasını bekliyoruz.”

Bölgesel iş birliğinin artı-
rılması gerektiğini belirten Ay-
rım, şunları ekledi:

“İstanbul gibi büyük bir şe-
hirde güçlü bir temsiliyet için 
ortak hareket etmeliyiz.’’

DERNEK ÇALIŞMALARI VE 
GELECEK PLANLARI

Programda söz alan Dernek 
Başkanı Cafer Yıldırım, derne-
ğin kuruluşundan bu yana yü-
rütülen faaliyetler hakkında 
bilgi verdi:

“2010 yılında kurulan derne-
ğimiz, Iğdırlıların bir araya gel-
diği bir merkez oldu. Her yıl et-
kinlikler, kahvaltılar ve prog-

ramlar düzenliyoruz. Iğdır’ın 
düşman işgalinden kurtuluşu-
nun 104. yıl dönümü’ne yönelik 
özel bir program planlıyoruz.

KARAALİ : DERNEĞİMİZ HER 
ZAMAN İLKLERİN DERNEĞİ 
OLMUŞTUR

Gerçekleştirilen geniş ka-
tılımlı buluşmanın sunumu-
nu yapan Yönetim Kurulu Üye-
si Celal Karaali ise bu buluşma-
nın önemine değinerek şöyle 
konuştu:

“Derneğimiz İstanbul’da Iğ-
dırlıların gerçek anlamda bu-
luşma adresi ve üst çatısı konu-
mundadır. Derneğimiz geçmiş-
ten bugüne hep ilklere imza at-
mıştır. Bugünde iki milletveki-
limizi bir araya getirmenin gu-
rurunu yaşıyoruz. Bu buluşma, 
bundan önceki buluşmaları-
mızda olduğu gibi hemşerileri-
mizin dayanışmasını, kaynaş-
masını sağlayacaktır.”

“BİRLİK VE BERABERLİKLE 
DAHA GÜÇLÜ BİR TÜRKİYE”

Program boyunca birlik, be-
raberlik ve dayanışma mesajları 
öne çıktı. Cantürk Alagöz, gele-
ceğe dair umut dolu sözler pay-
laştı:

“Iğdır’a yaptığımız her şey, 
çocuklarımız ve geleceğimiz 
içindir. Toplumun yararını gö-
zetmek, en büyük önceliğimiz-
dir. Bireysel çıkarların toplum 
zararına sonuçlar doğurmasına 
izin vermemeliyiz. Memleketi-
me olan sevgim, her şeyin üs-
tündedir.”

YÖRESEL LEZZETLERLE SICAK 
BULUŞMA

Buluşmada, yöresel sa-
bah aşı ikramı da büyük be-
ğeni topladı. Katılımcılar, bu 
tür etkinliklerin daha sık dü-
zenlenmesi gerektiği yönün-
de hemfikir oldu. Kahvaltı-
nın ardından, katılımcılar Iğdır 
FK’nın Esenyurt Necmi Kadı-
oğlu Stadyumu’nda oynayacağı 
maça davet edildi.

Hemşeriler arasında daya-
nışmayı güçlendiren bu buluş-
ma, Iğdır ve bölge halkı için bir 
umut ışığı oldu. Sık sık vurgu-
lanan birlik ve beraberlik mesa-
jı, gelecekte daha güçlü adım-
ların atılacağının işareti olarak 
yorumlandı.

Etkinlik plaket taktimi ve 
hatıra fotoğraflarının çekinme-
siyle son buldu.

KENT YAŞAM GAZETESİ

Iğdırlı Milletvekilleri Iğdırlılar Derneği’nde Buluştu 

“Birlik ve Beraberlik İçin 
Daha Çok Çalışmalıyız”

İstanbul Küçükçekmece’de bulunan Iğdırlılar Sosyal Dayanışma ve Kültür Derneği, AK Parti Iğdır Milletvekili ve Iğdır FK Başkanı Cantürk 
Alagöz ile AK Parti İstanbul Milletvekili Şamil Ayrım’ı misafir etti. Kahvaltılı toplantıya çok sayıda Iğdırlı iş insanı ve STK temsilcisi katılım 
sağladı. Etkinlikte, Iğdır’a duyulan sevda, dayanışma ruhu, bölgesel kalkınma, futbol ve Türkiye’nin geleceği üzerine önemli mesajlar verildi. 
Dernek Başkanı Cafer Yıldırım ve Yönetim Kurulu Üyelerinin ev sahipliğinde düzenlenen buluşma, sıcak bir atmosferde gerçekleşti. Yöresel 
lezzetlerden biri olan Sabah Aşı’nın ikram edildiği programda, siyaset, spor, kültür ve sivil toplum konuları detaylıca ele alındı.

Iğdır FK Başkanı ve Iğdır Milletvekili Cantürk Alagöz program 
sonrası Yaşam Medya Grubu’nu ziyaret etti. Alagöz, Kent 

gazeteciliğinde 30 yılı geride bırakan Yaşam Medya Grubu’na daha 
nice 30 yıllar diyerek başarılar diledi.
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STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES

Açılışa Küçükçekmece Bele-
diye Başkanı Kemal Çebi ve be-
lediye yetkilileri de katılarak 
projelerin detaylarını paylaş-
tı. Başkan Çebi, açılış konuş-
masında mahalle sakinlerinin 
sosyal ihtiyaçlarını karşılamak 
amacıyla bu iki projenin haya-
ta geçirildiğini belirtti.

Çebi, “Biz emanetçiyiz, 
ödediğiniz vergilerin emanet-
çisiyiz. Size ödediğiniz vergi-
leri hizmet yoluyla geri ver-
mek bizim görevimiz. Beledi-
yeler de devletin birer kuruluş-
larıdır. Dolayısıyla sosyal dev-
letin yapması gerekenleri biz 
belediye kurumları olarak yap-
makla mükellefiz.” İfadelerini 
kullandı.

DAYANIŞMANIN MERKEZİ 
HALK MARKET

Halk Market, ihtiyaç sa-
hiplerine destek sağlamayı 
amaçlayan sosyal bir proje ola-
rak dikkat çekiyor. Küçükçek-
mece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi Halk Market’in düşük ge-
lirli ailelerin temel gıda ve ih-
tiyaç ürünlerine erişimini ko-
laylaştıracağını ifade etti.

Kemal Çebi açılış töreninde 
şunları söyledi;

“EMANETE İHANET EDEMEYİZ”
Değerli kardeşlerim, biz 

emanetçiyiz. Sizin paranı-
zın, ödediğiniz vergilerin ema-
netçisiyiz. Bakın, emanet çok 
önemli bir şeydir. Her bakım-
dan önemlidir, dinimiz bakı-
mından da... Hocanın yanın-
da söylemek istemiyorum ama 
orada da önemlidir. Emane-
te ihanet edilmez. Biz emanet-
çiyiz; buradan alacağız, öteki 
tarafa hizmet olarak en iyi şe-
kilde aktaracağız. Bu, bizim 
çok asli bir görevimizdir. Bunu 
ne kadar iyi yaparsak, o kadar 
iyi insan ve o kadar iyi yönetici 
oluruz. Herkesin de bu şekilde 
yapmasını öneriyorum, istiyo-
rum, talep ediyorum.

Halk Marketlerimiz de bu 
düşünceyle açıldı, sanıyorum 
bir iki taneye daha ihtiyacı-
mız var. İlgili başkan yardım-
cısı ve müdürümüzle bunun 
görüşmelerini yapacağız. Halk 
Marketler ne işe yarıyor? Sa-
kın yanlış anlaşılmasın. Birisi 
“Geçerken uğrayayım, şu mar-
ketten bedava birkaç evin ih-
tiyacını alayım,” diye düşün-
mesin. Burası, hepimizin bil-
diği gibi, gıdaya ihtiyacı olan, 
kazancı olmayan ya da kazan-
dığı parası yetmeyen, ailesi-
ni geçindiremeyen insanların 
Küçükçekmece’deki bir daya-
nışma noktasıdır.

“KOLİ DAĞITMA MODELİ 
VERİMLİ DEĞİLDİ”

Bunların tamamının bele-
diyemize kayıtları var. Bu ki-

şilere zaman zaman, yani 15 
günde bir ya da gelirine göre 
ayda bir, mutfak malzemesi 
ve gıda yardımı yapmaya çalı-
şıyoruz. Ancak bu durum bize 
çok garip geldi. Yani “sol elin 
verdiğini sağ el görmeme-
li, sağ elin verdiğini 
sol el görmemeli.” 
Kişinin mah-
cup olmaması, 
onurunun ze-
delenmemesi, 
gururuna do-
kunulmama-
sı gerekiyor. 
Dolayısıyla de-
dik ki bunu baş-
ka bir şekle dö-
nüştürelim. Koliyi 
evin önüne götürüyo-
ruz; o an için balkondaki kom-
şu, apartmana giren çıkan 
herkes görüyor. Kişi mahcup 
oluyor, utanıyor. O zaman ne 
yapalım? Aynı kişiler, kayıt-
lı olan kişiler, bizim Halk Mar-
ketlerimize gelsin. Arkadaş-
larımız onlara mesajla hangi 
markete gelmeleri gerektiğini 
bildiriyorlar. Marketlere gelen 
kişilere puan yükleniyor. Diye-
lim ki ayda bir göndermiş ol-
duğumuz koli, 3000 TL değe-
rinde; kişiye 3000 puan yük-
leniyor. Aşağıda göreceksiniz, 
her bir ürünün üzerinde fiyat 
etiketleri olur ya, bizimkilerde 
de puan etiketi var. Yani ürün-
lerin üzerinde 50 puan, 100 
puan, 80 puan, 150 puan gibi 
değerler var.

“İNSANIMIZ MARKETTE 
ALIŞVERİŞ YAPMIŞ GİBİ EVİNE 
GİDİYOR”

Kişiye 3000 puan yüklen-
di mi? O kişi de geldi, sepetini 
aldı, alışverişini yaptı. Kasa-
ya gelecek, kasadaki kişi o pu-
anlarını bilgisayara okutacak. 
Bilgisayar, kişinin 3000 pua-
nından düşecek. Kasadaki gö-
revli de kişiye “Bu ay için 3000 
puanınız vardı, 800 puan kul-
landınız, 2200 puanınız kal-
dı,” diyecek. Buradan kişi ne 
yapmış oluyor? Normal bir 
marketten alışveriş yapmış 
gibi evine gidiyor. Bunu bilen 
var mı? Yok. Marketteki çalı-
şan arkadaşımız dışında kim-
se bilmiyor. İkincisi, biz kendi 

tercihlerimizi dayatmaya ça-
lışıyoruz koli vererek. Diyoruz 
ki: “Sen şeker hastasısın ama 
ne yapalım, sana pirinç veri-
yoruz, pirinç yiyeceksin.” An-
cak onun ona ihtiyacı yok, şe-

ker kullanmıyor. Ama biz 
kolinin içerisine ne ko-

yarsak, onu kabul et-
mek zorunda ka-

lıyor.

“ARTIK HERKES 
İHTİYACI OLANI 
ALIYOR”

Markete gel-
diği zaman kişi 

istediğini, diledi-
ğini alıyor. İhtiya-

cı olmayan bir şeyi al-
mıyor. Bunun adına sa-

dece Halk Market değil, bir 
“onur ve gurur projesi” diyo-
ruz. Bir iki şey daha söylemek 
istiyorum. Dışarıda soğuk diye 
sizleri fazla tutmak istemiyo-
rum, değerli kardeşlerim. En 
başında da söyledim, bakın 
orada da yazıyor: “Kentte eşit-
lik.” Eşitlikten kastımız şu: 
Herkesin servetini eşitleyelim, 
herkesin boyunu eşitleyelim, 
oturduğu konutu eşitleyelim 
demiyoruz. Herkesin doğuştan 
birtakım hakları var: Yaşama 
hakkı ve insanca yaşama hak-
kı. Bu yaşama hakkını kulla-
nırken, temel ihtiyaçlarının 
devlet tarafından karşılanma-
sı gibi bir şey var. Sosyal devlet 
ya da sosyal belediyecilik tam 
da burada devreye giriyor.

SOSYAL BİR İHTİYAÇ OLARAK 
TAZİYE EVİ

Taziye Evi ise mahalle sa-
kinlerinin acı günlerinde bir 
araya gelebilecekleri, aynı za-
manda çok amaçlı bir sosyal 
alan olarak kullanılacak. Bele-
diye, bu tür projelerle mahalle 
dayanışmasını artırmayı he-
deflediğini vurguladı.

Mahalle sakinleri, proje-
den duydukları memnuniyeti 
dile getirerek belediye yöneti-
mine teşekkür etti.

“KAFAMIZDAKİ TEK ŞEY 
VATANDAŞIMIZA HİZMET”

Taziye evi için de konuşan 
Küçükçekmece Belediye Başka-
nı Kemal Çebi, “Bir insan ya-
şamak istiyor, barınmak isti-

yor, çocuklarını okutmak is-
tiyor, onları hayata kazandır-
mak istiyor. İşte devletin göre-
vi tam da burada devreye girer. 
Belediyelerimiz de devletin bi-
rer kuruluşudur, kamu kuru-
mudur. Kamu kurumu, yani 
kamuyu oluşturan halka hiz-
met etmek bizim derdimiz. 
Başka hiçbir hesabımız yok. 
Emin olun, kafamızın arka-
sında hiçbir hesap yok. Tek he-
sabımız, vatandaşımıza doğru 
hizmeti verebilmek.

İnançları gereği taziye, ger-
çekten birçok yörenin insanın-
da olduğu gibi... Örnek vere-
yim: Mesela Karadeniz’de çok 
yoktur. Cenaze günü gider-
ler, cenazeyi uğurlarlar, on-
dan sonra aile kendi arasında 
akşamları oturur, hocayı çağı-
rır, Kur’an okurlar. Ancak bazı 
yörelerimizde, bazı bölgeleri-
mizde, ilçenin dışından insan-
lar akın akın gelir. Bunun için 
bir yere, bir mekâna gerçek-
ten ihtiyaç vardır. Kanarya da 
bu ihtiyaç sahiplerinden olan 
bir mahallemizdi. Şükürler ol-
sun ki o ihtiyaç da bugün çö-
zülmüş oldu.” İfadelerini kul-
landı.

Bu tür sosyal projelerle 
Küçükçekmece’nin farklı ma-
hallelerinde çalışmaların de-
vam edeceği ifade edildi.

Küçükçekmece Belediyesi tarafından Kanarya Mahallesi’nde hayata geçirilen Taziye Evi ve Halk Market, bugün düzenlenen törenle 
açıldı. Etkinlikte konuşan Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, “Belediyeler de sosyal devletin bir aracısıdır. Halkımızın 
sıkıntı çekmeden yaşayabilmesi için adımlar atmaya devam edeceğiz. Biz sizlerin ödediği vergilerin emanetçisiyiz.” dedi.

Küçükçekmece’nin yeni Halk Marketi ve Taziye Evi açıldı
Ke

m
al

 Ç
eb

i: “BiZ ÖDEDiĞiNiZ 
VERGiLERiN 
EMANETÇiSiYiZ”
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